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امروز اولین جلسه محاکمه »اکبر طبری« 
اولیـن جلسـه رسـیدگی بـه اتهامـات »اکبـر طبـری« معـاون اجرایی سـابق حوزه 

ریاسـت قوه قضائیـه از امـروز آغـاز خواهد شـد.
بـه گـزارش ایسـنا، اولیـن جلسـه رسـیدگی بـه اتهامـات »اکبـر طبـری« معـاون 
اجرایی سـابق حـوزه ریاسـت قوه قضائیه، صبح )یکشـنبه( 18 خردادماه به ریاسـت 

قاضـی بابایـی در شـعبه 5 دادگاه کیفـری یـک اسـتان تهـران برگزار می شـود.
»علی اکبـر طبری پـور«  معـاون پیشـین امـور اجرایـی و فنـی مهندسـی حـوزه 
ریاسـت رئیـس سـابق قوه قضاییـه بـود. طبـری در ۲0 سـال گذشـته، صاحـب 
مناصـب مختلفـی در حوزه هـای مالـی و رفاهـی قوه قضاییه بوده اسـت. او در دوره 
ریاسـت آیـت الله سـید محمـود هاشمی شـاهرودی، مدیـر امـور مالـی و مدیـر امور 
خدماتـی و رفاهـی بـوده اسـت و در دوره آیـت الله صـادق آملی لاریجانـی با حضور 
در دفتـر رئیـس قوه قضاییـه، ابتـدا مدیـرکل امور اجرایی و سـپس معاونـت اجرایی 
حـوزه ریاسـت شـده اسـت. سـیدابراهیم رئیسـی هفت روز پـس از اینکه بر مسـند 
ریاسـت قـوه قضاییـه نشسـت، طبـری را برکنار و یوسـف باقـری را به جـای او، به 

عنـوان سرپرسـت معاونـت اجرایـی حـوزه ریاسـت قوه قضاییـه منصـوب کرد. 
اولیـن بـار در  ۲3  تیرمـاه سـال ۹8 ،  حسـن نـوروزی عضـو کمیسـیون حقوقی و 
قضایـی مجلس دهم شـورای اسـامی اعـام کرد کـه اکبر طبری معـاون اجرایی 
حـوزه ریاسـتِ رئیـس پیشـین قـوه قضاییه)آیـت الله آملـی لاریجانـی(  بازداشـت 
شـده اسـت. همچنیـن زاکانـی منتخـب مجلـس یازدهـم نیـز در آن زمـان اکبـر 
طبـری را عنصـری فاسـد در قوه قضائیـه نامید. همیـن خبر کافی بود تا در رسـانه 

هـا گمانـه زنـی هـا درباره چرایـی دسـتگیری او  آغاز شـود.
 ۱۷ نفر از جمله دو قاضی بازداشت اند

اسـماعیلی ۹ مهـر سـال گذشـته در پاسـخ به سـوالی مبنـی بـر اینکه اخیـرا اخبار 
مختلفـی دربـاره اعترافـات اکبـر طبری منتشـر می شـود که شـامل اتهاماتـی علیه 
برخـی مسـئولان قـوه قضاییه اسـت،  آیا ایـن اخبار صحـت دارد و پرونـده طبری 
بـه کجـا رسـید؟ گفـت: مـا در ایـن پرونـده نیـز ماننـد سـایر پرونده هـا بـه لحـاظ 
ماحظـات قانونـی اطاع رسـانی را از محتوای پرونـده انجام ندادیـم، منتها از این 
خـا ایجـاد شـده برخـی سوءاسـتفاده کردنـد و موضوعاتی را بـه عنـوان اعترافات 
متهـم یـا متهمـان ایـن پرونده منتشـر کردند کـه این موضوعـات و ایـن اعترافات 

ادعایـی مـورد تایید ما نیسـت.
سـخنگوی دسـتگاه قضـا افـزود: رسـیدگی قضایـی خـود را بادرنـگ و بـدون 
ماحظـه ایـن و آن انجـام می دهیـم و در همـه پرونده هـا نیـز مـن جملـه ایـن 
پرونـده کـه مـن در سـوال اول هـم بـه نوعـی پاسـخ دادم کـه در این پرونـده 1۷ 
نفـر را بازداشـت کرده ایـم. همانطـور کـه اشـاره کردم ۲ نفـر هم از قضات هسـتند 
کـه یـک نفـر قاضـی شـاغل و یـک نفـر هم قاضـی بازنشسـته اسـت. فعـا عدد 
متهمـان ایـن اسـت و در آینـده ممکـن اسـت بـه عـدد متهمـان اضافه شـود، کما 
اینکـه ممکـن اسـت از برخـی از افـراد رفـع اتهام شـود و پرونده مسـیر رسـیدگی 

خـود را در چارچـوب ضوابـط و مقـررات قانونـی را طـی می کنـد.
پایان تحقیقات پرونده طبری

سـرانجام ۲۹ بهمـن ماه سـال گذشـته اسـماعیلی از پایان تحقیقـات پرونده طبری 
خبـر داد و گفـت: آنچـه کـه از دادسـرا گـزارش شـده این اسـت کـه حتمـا قبل از 
پایـان سـال، دادسـرا تصمیـم نهایـی را  مـی گیـرد و قرار جلـب به دادرسـی صادر 
و کیفرخواسـت بـه دادگاه ارسـال مـی شـود و در صورتـی کـه در روزهای  اسـفند 
مـاه منتهـی بـه صـدور کیفرخواسـت شـود، قبـل از پایان سـال جلسـات محاکمه 

آغـاز می شـود.
تعیین اولین جلسه دادگاه پرونده طبری 

اسـماعیلی 1۹ فروردیـن سـال ۹۹  دربـاره آخریـن وضعیـت پرونـده طبـری گفت:  
قبـا گفتیـم کـه پرونـده بـه دادگاه رفتـه و تشـریفات در دادگاه برگزار می شـود و 
پیش بینـی مـا این اسـت که در اردیبهشـت مـاه اولین جلسـه آن برگزار و جلسـات 

بعدی پشـت سـر هـم برگزار شـود.
مرکز رسـانه قوه قضاییه سـوم اردیبهشـت سـال ۹۹  اعام کرد: همزمان با اعام 
سـخنگوی قـوه قضاییـه، مبنی بر رسـیدگی به اتهامـات طبری در اردیبهشـت ماه 
سـال جـاری و رسـیدگی بـدون اغمـاض بـه پرونـده مفاسـد اقتصـادی در دوران 
تحـول دسـتگاه قضـا، یکـی از رسـانه های معاند و ضدانقـاب، به منظـور منحرف 
کـردن اذهـان از ایـن رویکـرد مـورد اقبـال قـرار گرفتـه، اقدام بـه بازنشـر مطالب 
کذبـی  کـرده کـه پیش تـر کذب بـودن آنها ثابت شـده اسـت. رسـانه معانـد مورد 
اشـاره، بـا طـرح مـوارد واهـی، ادعاهـای بی اساسـی را در قالـب »اعترافـات جدید 
اکبـر طبـری« به حجت الاسـام والمسـلمین اژه ای معاون اول قوه قضاییه نسـبت 

است. داده 
امـا یـک جسـتجوی سـاده اینترنتـی ثابـت می کنـد کـه مطلـب واهی منتشـره در 
سـایت دروغ پراکـن فوق الذکرمبنـی بـر »اعترافـات جدیـد اکبر طبری« و انتسـاب 
مـوارد کـذب و خـاف واقـع بـه معـاون اول دسـتگاه قضـا و منصوبیـن ایشـان 
بـه نقـل از طبـری، در واقـع بازنشـر همـان دروغ هایی اسـت کـه در شهریورسـال 
گذشـته، کانـال تلگرامـی جاعل نیوز بـر مبنای توهمات مدیرش منتشـر کـرده بود.  
در همـان مقطـع زمانی شـهریور سـال گذشـته کـذب بـودن ادعاهای منتشـره در 
کانـال جاعل نیـوز مبنـی بـر »اعترافـات اکبـر طبـری« برای همگان آشـکار شـد.

بنابرایـن گـزارش، عناصـر رسـانه ضدانقابـی کـه اخیـرا بـه ناشـیانه ترین شـکل 
ممکـن، خزعبـات شـهریور گذشـته جاعل نیـوز مبنـی بـر »اعترافات طبـری« را 
بـه عنـوان مطلـب جدیـد بازنشـر داده انـد، بـه قـدری مبتـدی و ناشـی بوده اند که 
حتـی بـه خـود زحمـت تغییـر ادبیـات مطلـب کپی پیسـتی را نداده انـد و صرفـا به 
تیتـر آن، لغـت »جدیـد« را افزوده اند! اما عملکرد دسـتگاه قضایـی در دوران تحول 
در امـر مبـارزه بـدون اغمـاض بـا مفسـاد اقتصـادی و اقبالـی کـه آحـاد جامعه به 
ایـن رویکـرد تحـول گرایانه نشـان داده انـد، آنچنان بـر عناصر و رسـانه های معاند 
و ضدانقـاب سـخت آمـده کـه آنهـا را واداشـته بـه ناشـیانه ترین شـکل ممکـن 
دروغ هـای کهنـه و مضحـک کانال هـای تلگرامـی ورشکسـته را تکـرار کننـد تا از 
رهگـذر بلکـه بتواننـد اندکی اذهـان را از اقتدار فسادسـتیزانه دسـتگاه قضا منحرف 

. کنند
وکلای پرونده اکبر طبری استعفا دادند

براسـاس این گزارش، سـرانجام اسـماعیلی 30 اردیبهشـت ماه سـال ۹۹  در پاسخ 
بـه سـوال ایسـنا مبنی براین که آیـا  دادگاه اکبر طبـری با 30 متهـم مرتبط در این 
پرونـده  در اردیبهشـت مـاه برگزار شـد یا خیر؟ گفـت:دادگاه برگزار نشـد  به لحاظ 
موضوعـی در فراینـد پرونـده بـود و این که با چـه انگیـزه ای  وکا  آن را رقم زدند. 
براسـاس وعـده  و جـدول برنامه ریـزی قانونـی وقتـی  پرونـده بـه  دادگاه کیفری 
یـک  بیایـد بایـد  خوانـده شـود  و بعـد وکا آن را بخواننـد و مـا جـدول دادگاه را  
لحـاظ کردیـم   و قـرار بـود 30 یا 31 اردیبهشـت دادگاه برگزار شـود امـا در آخرین 
روزی کـه وکای پرونـده بایـد نظـر  می دادنـد و در پایـان مهلـت نقایـص پرونده 
را اعـام می کردنـد، بـه جـای این کـه بگوینـد پرونـده نقـص دارد یا خیـر ؛ هر دو 
وکیـل  اعـام اسـتعفا کردنـد و بـا اسـتعفای ایـن دو وکیـل دادگاه مجبور شـد که 
طـرف 10  روز  وقـت دهـد کـه اگـر متهـم  وکیـل دیگـری میخواهـد تعیین کند 
والا وکیـل تسـخیری اعمـال می شـود. احتمـالا در دهه دوم یا سـوم خرداد جلسـه 
دادگاه برگـزار شـود.وی تاکیـد کـرد: اقـدام وکا جـای تامل دارد و ایـن موضوع را 

ارزیابـی مـی کنیم زیـرا این اقـدام وقت دادرسـی را تعویـق انداخت.
بـر اسـاس این گـزارش، تعقیـب قضایی و محکمه افـرادی همچـون بازپرس بیژن 
قاسـم زاده و اکبـر طبـری  از جملـه اقداماتـی اسـت کـه از آنهـا به عنـوان مبارزه 

قـوه قضاییـه بـا فسـاد در این دسـتگاه یاد می شـود.

توئیت های ترامپ تا چه اندازه جدی گرفته می شود؟

مذاکره زیر آتش اعتراضات
انتخابات  تنها چند ماه مانــده به 
ســوم نوامبــر ۲0۲0 آمریــکا. 
بزرگترین  درگیر  شــاید  ترامپ 
دوران  چالــش   مهم تریــن  و 
شده   خودش  ریاســت جمهوری 
است. او که در شعارهای انتخابی 
خــود روی دو محــور سیاســت 
داخلی؛ رویای آمریکایی و سیاست 
خارجی، برجام و مذاکرات با ایران 
بسیار پافشــاری کرده بو حالا در 
ادامه سیاســت های ضدمهاجرتی 
خود شاهد اعتراضات گسترده ای به کشته شدن جورج 
فلوید مرد سیاهپوستی که قربانی خشونت نژادپرستانه 
پلیس شهر »مینیاپولیس« شــد، قرار گرفته است. از 
سوی دیگر در محور سیاست خارجی و موضوع ایران 
شــعارهایش تنها فشــارهای همه جانبه به ایران با 
خروج از برجام و تغییرات گســترده در وزارت خارجه  
خود خاصه می شــود. اما ترامپ اســتاد بازی رسانه 
است او که تا همین امروز برای عملی کردن شعارها 
و تثبیت قدرتش در خاورمیانه هزینه های بســیاری را 
متحمل شده، بارها در سخنرانی ها و توئیت های خود 
ســخن از مذاکره بی قید و شــرط با ایران را به زبان 
آورده  اســت. مذاکراتی که به گمان مسئولان ایرانی 
ماننــد مذاکراتش با رهبر کره شــمالی تنها مصرف 
رســانه ای دارد و خروجی آن تنها چند عکس است، 
البته واکنش معمول رئیس دســتگاه دیپلماسی ایران 
به این پیشــنهادات همواره یکســان بوده و آن هم 

بازگشت به میز برجام است. 
ترامپ و بازهم پیشنهاد مذاکره در میان آتش 

اعتراضات
جمعه گذشته در شرایطی که ترامپ زیر فشار گسترده 
رسانه ای مربوط به اعتراضات ضدنژادپرستی در آمریکا 
قرار داشــت انتقال یک زندانی آمریکایی فرصتی شد 
تا او در دو توئیت ضمن تشکر از ایران دوباره پیشنهاد 
مذاکره را مطرح کند. محمد جواد ظریف به قدردانی 
دوبــاره دونالــد ترامپ به خاطــر آزادی یک نظامی 

پیشین آمریکایی در ایران واکنش نشان داد.
ظریف در صفحه توئیتر خود با اشــتراک گذاشــتن 
تصویــری از توئیت تشــکر ترامپ، خطــاب به وی 
نوشــت: »ما برخاف اقدامات زیردســتان شــما به 
تبادلی انسان دوستانه دست یافتیم«. وی در واکنش 
به درخواست ترامپ از ایران برای انجام توافقی جدید 
با آمریکا تصریح کرد: »ما زمانی که شــما وارد دفتر 
]ریاســت جمهوری[ شــدید، توافقی داشتیم. ایران و 

دیگر اعضای برجام هرگز میز را ترک نکردند«.
رئیس دســتگاه دیپلماســی ایران در ادامــه افزود: 
»مشاوران شــما - که اکثراً تا الان اخراج شده اند - 
قمار احمقانه ای انجام دادند. اینکه چه زمانی بخواهید 

آن ]اشتباه[ را اصاح کنید، به شما بستگی دارد«. 
گرچه ظریــف به صراحت از تبادل زندانیان ســخن 
گفته، اما دبیر شــورای عالی امنیــت ملی منکر این 
مذاکرات شده است. علی شمخانی در صفحه شخصی 
خود در شبکه توئیتر پیام ترامپ را یک اقدام تبلیغاتی 
قلمداد کرد و نوشت: »تبادل زندانیان، نتیجه مذاکره 
نبوده و هیچ مذاکره ای هــم در آینده انجام نخواهد 
شــد.«»اوضاع #ترامپ چه در تقابل های بین المللی، 
چه در افتضاح مدیریــت کرونا و چه در آتش افروزی 
نژادپرســتانه در داخل آمریکا به قدری خراب اســت 
که تیمش چاره ای جــز تولید و نمایش موفقیت های 
او ندارند. #تبادل_زندانیان، نتیجه  ســاختگی برای 
#مذاکره نبــوده و هیچ مذاکره ای هم در آینده انجام 

نخواهد شد.«

با قاتل سردار سلیمانی مذاکره نمی کنیم
البته توئیت رئیس دولت آمریکا در ایران واکنش های 
دیگری نیز به همراه داشــت. علــی مطهری نماینده 
سابق تهران در مجلس شورای اسامی در توئیتر خود 
نوشــت: »ترامپ از آزادی نظامی آمریکا تشکر کرده 
و به ایران پیشــنهاد مذاکره قبل از انتخابات آمریکا 
داده اســت. باید به او گفت اگر قبل از ترور ســردار 
سلیمانی کورسویی برای مذاکره وجود داشت آن هم 
با جنایت تو از بین رفت چون به معنی مذاکره با قاتل 
سلیمانی خواهد بود.« همچنین قالیباف رئیس مجلس 
شــورای اسامی در صفحه شــخصی خود در توئیتر 
لمِْ وَ أنَتُْمُ الْعْلوَْنَ  نوشت: »فَا تَهِنُوا وَ تَدْعُوا إلِیَ السَّ
وَ الَلهّ مَعَکُــمْ وَ لنَْ یَترَِکُــمْ أعَْمالکَُمْ« مبادا در مبارزه 
کوتاهی کنید و به کافران پیشنهاد سازش دهید. شما 
بالاترید چون خدا با شماســت و مطمئن باشید نتیجۀ 
اعمالتان)مقاومت( را بی کم وکاست به شما می دهد.«

اگر آمریکا به مذاکره علاقه مند است باید در 
چارچوب برجام آن را انجام دهد،

اما تا چه میزان می توان بــه پیام های ترامپ در این 
شــرایط اعتماد کرد؟ رئیس جمهور آمریکا در کارنامه 
خود در مقاطع مختلف بارها نشــان داده است که به 
هیچ پیمانی پایبند نیســت و بسیار راحت می تواند از 
پیمان های جهانی شانه خالی کند. از طرفی دیگر تیم 
رسانه ای ترامپ در شرایط نزدیک به انتخابات بیشتر  
به دنبال برد رسانه ای و بازی تبلیغاتی هستند درست 
شبیه اتفاقی که در دیدار با رهبر کره شمالی رخ  داد. 
علیرضا محبی کارشــناس روابط بین الملل نیز درباره 
توئیت ترامپ مبنی بر انجــام مذاکره با ایران گفت: 
»حرف های ترامپ منطق زمانی و استراتژیک خاصی 
ندارد و بر اساس شرایط روزمره گفته می شود. با توجه 
به شرایط داخلی و اعتراضات آمریکا، ترامپ قصد دارد 
از خبر تبادل زندانیان میان ایران و آمریکا بهره برداری 
لازم را کنــد، اما ایران به دلیــل بدعهدی آمریکا و 
خروج این کشور از برجام، دیگر وارد مذاکره با ایالات 

متحده نخواهد شد.«
این کارشــناس روابط بین الملل بــا توجه به نزدیک 
شدن به انتخابات ۲0۲0 آمریکا، ادامه داد: »واشنگتن 
تــاش می کند به مــردم آمریکا القا کنــد به دنبال 

مذاکــره با ایران بوده و در حال بهبودی روند رابطه با 
تهران اســت. ترامپ قصد دارد در انتخابات ماه اکتبر 
بــه هواداران خود القا کند در حال نزدیک شــدن به 
ایران اســت و از طرف دیگــر می خواهد مواضعی را 
نسبت به تهران بگیرد تا آن را ترغیب به حضور بر سر 
میز مذاکره کند. آمریکا صداقتی در مذاکره نداشته و 
وقتی می گوید آماده مذاکره است و از تبادل زندانیان 
ابراز رضایت می کند و پشــت پرده پیش نویس طرح 
تحریم تسهیاتی ایران به روسیه را نشان می دهد.«
برایان هوک: درِ مذاکره های گسترده تر با ایران 

باز است!
البتــه تحرکات طرف آمریکایــی فراتر از توئیت های 
ترامپ پیش رفت تا جایی کــه به نقل از خبرگزاری 
رویتــرز، برایــان هوک، نماینــده ویــژه آمریکا در 
امــور ایــران روز جمعه بار دیگر با بیــان این که درِ 
مذاکره های گسترده تر با ایران درباره برنامه هسته ای 
و دیگر مســائل هنوز باز است، گفت که تاکنون این 

مذاکرات محدود به آزادی زندانیان بوده اند.
هــوک در این راســتا بیان کرد: ]دونالــد ترامپ[ درِ 
دیپلماسی  را چند سال اســت که باز نگه داشته و در 
همین مقطــع زمانی با کیم جونــگ اون، رهبر کره 
شمالی سه بار دیدار کرده است؛ بنابراین مایلیم ببینیم 

که ایران دیپلماسی ما را با دیپلماسی پاسخ دهد.
نماینده ویژه آمریکا در امور ایران مدعی شد که تعداد 
شــهروندان آمریکایی که در خارج از کشور و به طور 
غیرقانونی بازداشت شده اند و آزاد خواهند شد افزایش 
می یابد، اما جزئیاتی درباره زمان و محل آن ارائه نداد.

اقدام کم سابقه  دادستانی فدرال آمریکا
 بازهم این تمام ماجرا نیســت. در اقدامی کم ســابقه  
دادســتانی فدرال آمریکا پیگیری پرونده اتهامی علیه 
یک بانکــدار ایرانی به جرم نقض تحریم های آمریکا 
را متوقف کرد.بــه نقل از بلومبرگ، دادســتان های 
آمریکایــی از قاضی دادگاه فــدرال در منطقه منهتن 
نیویورک که مسئولیت رسیدگی به نقض تحریم های 
بانکی را بر عهده دارد  خواسته اند به دلیل نبود مدرک 
کافی در اثبــات اتهامات نقــض تحریم های بانکی 
ایران توســط آقای علی صدر هاشمی نژاد ۴0 ساله، 
رســیدگی به این پرونده را متوقف کند. او متهم شده 

بود با اســتفاده از نظام مالی آمریکا وجوهی به ارزش 
مجمــوع 115 میلیون دلار را بابــت حق پیمانکاری 
شــرکت های ســاختمانی ایران در ونزوئا به ایران 
منتقل کرده است. به گفته آنتونی سابینو، استاد حقوق 
در مدرسه کسب و کار دانشگاه سنت جانز، این اقدام 
کاماً غیرمعمول است. پیشتر در سال ۲008 رسیدگی 
به پرونده تد استیونز، ســناتور سابق ایالت آلاسکا با 
درخواســت دادستان ها متوقف شده بود. وی به هفت 
اتهام مربوط به جرایم مالی متهم شــد. سابینو با بیان 
اینکه »درک این که چه اتفاقی افتاده ســخت است« 
افزود: این مورد خیلی در دادگاه منطقه منهتن سابقه 

نداشته است.
فرار رو به جلو    

با توجه وقوع این اتفاقــات در بازه زمانی که آمریکا 
درگیر اعتراضات گســترده ضدنژادپرستانه شده است 
و از سویی تا انتخابات پیشــرو فرصت چندانی برای 
ترامپ و تیمش باقی نمانده اســت. این پیش بینی که 
داســتان بیشــتر یک ســناریوی تبلیغاتی برای فرار 
روبه جلو اســت، قوت بیشــتری می گیرد. البته توجه 
بــه این موضوع که در ماه اکتبــر طبق برجام، موعد 
رفع تحریم های تســلیحاتی سازمان ملل علیه ایران 
فرا می رسد. آمریکا به طور جدی خواستار تمدید این 
تحریم ها شده و برای این کار یک طرح دو مرحله ای و 
جنجالی تدارک دیده است که بر مبنای آن آمریکا در 
ابتدا قطعنامه ای با محوریت تمدید تحریم های مزبور 
به شورای امنیت سازمان ملل ارائه می دهد. سپس اگر 
این قطعنامه وتو شــد، دولت آمریکا با ادعای اینکه از 
نظر حقوقی هنوز اختیار اســتفاده از مکانیسم ماشه را 
دارد از این مکانیسم برای بازگرداندن کل تحریم های 
ســازمان ملل از جمله تحریم های تســلیحاتی علیه 
ایران اســتفاده خواهد کرد. احتمــال موفقیت چنین 
طرحی بسیار اندک اســت و همین موضوع می تواند 
دلیل خوبی برای تیم رســانه ای ترامپ باشد تا برای 
پیشــگیری از یک شکســت بین المللی دیگر آن هم 
در زمــان انتخابات به هر شــکل مذاکره ای حتی در 
حد تبادل زندانی با طرف ایرانی داشــته باشد تا شاید 
اندکی از زیر فشار رســانه ای دموکرات ها خودش را 

خارج کند.
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از سایه سکوت بیرون آمده و این روزها حضوری پررنگ 
در فضای سیاسی و مشخصا توئیتر دارد، پیش فعالی که 
حکایت از آن دارد که ســعید جلیلی کم کم خود را برای 

انتخابات ۱۴۰۰ آماده می کند.
حســام رضایی: سعید جلیلی که سابقه یک بار حضور در 
انتخابات ریاســت جمهوری با کســب ۴ میلیون رای را 
دارد، حال بار دیگــر در مظان کاندیداتوری این آوردگاه 
سیاسی آنهم در سال ۱۴۰۰ قرار گرفته است. شخصیتی 
که این روزهــا در توئیتر حضور فعالی دارد و از بایدها و 

نبایدهای ساختاری و مدیریتی می نویسد.
گویا پس از استقرار محمدباقر قالیباف در کرسی ریاست 
مجلس، جلیلی خود را مســتعدترین نــام برای نامزدی 
پاستور می بیند؛ هرچند در واقعیت شانس چندانی برای 
پیروزی و پیش از آن، ایجاد اجماع حول خود را نداشــته 

باشد.  
دو فریم از کاندیدای شکست خورده 

نام سعید جلیلی که می آید، چند فریم جلوی چشم مان 
بالا و پایین می شــود؛ اول قاب هــای همراه با بگو و 
بخندهایِ فاصله دار با »کاترین اشــتون« سلف فدریکا 
موگرینی در اتحادیه اروپا، در جایگاه دبیری شــورایعالی 
امنیت ملی و دومی، قاب بســته بــا آیت الله محمدتقی 
مصباح یزدی پدر معنوی جبهه پایداری در جایگاه نامزد 

انتخابات ریاست جمهوری ۹۲.
هر دو فریم، یک وجه اشــتراک داشتند؛ اینکه جلیلی در 
هر دو ناکام ماند و نتوانست کارنامه ای قابل دفاع از خود 
برجای بگذارد. با روی کارآمدن دولت حســن روحانی، 
جلیلی رفته رفته دســت به ایجاد »دولت سایه« زد و با 
برگزاری سلسله جلساتی، مکنونات انتقادی خود در حوزه 

مدیریت کشور با تمرکز بر قوه مجریه را بروز می داد.
او بهمن ماه ۹۸ در جریان یکی از جلســات دولت سایه، 
دربــاره ماهیت و کارکرد آن گفتــه بود: »آن چیزی که 
ما در اینجا تحت عنوان دولت ســایه مطرح کردیم، نه 
حزب است و نه تشــکیلات بلکه یک گفتمان است. به 
این معنی که فرد ســایه به سایه روند تحولات را دنبال 
کند و در حد وسعش بر مســیر حرکت انقلاب اسلامی 

تاثیر مثبت بگذارد.« 
کنار گذاشتن سکوت و سونامی توئیت های حمایتی 

از مجلس یازدهم 
او که از کاندیداهای احتمالی بــرای حضور درانتخابات 
مجلس یازدهم بود در نهایت خارج از گود ماند و سکوت 
نصفه و نیمــه ای را در ایام رقابت هــای انتخاباتی در 
پیش گرفت. بعد از به قدرت رسیدن جریان اصولگرا در 
مجلس یازدهم،اما حرکت سایه به سایه سعید جلیلی در 
دنبــال کردن روند تحولات، ریتم تندتری به خود گرفته 
و او در حال به نمایش گذاشــتن وجهه ای دیگر از خود 
است.انتشــار توئیت هایی در نقد وضعیت موجود و بعضا 
ارائه پیشــنهاداتی برای برون رفت از آن، شائبه سیاسی 
بــودن و البته انتخاباتی بودن ایــن توئیت ها را تقویت 
کرده اســت. بیش فعالی جلیلــی در فضای توئیتر، آنهم 
بعد از آن سکوت معنادار در ایام انتخابات مجلس، اخیرا 
چشــمگیرتر از هر زمان دیگری شــده است. او روز ۱۵ 
خرداد درباره لزوم اصلاح ساختای بودجه ای سال ۱۴۰۰ 
اعلام کرد: »اصلاح ساختاری بودجه  سال ۱۴۰۰ بایستی 
از اولویت های سال نخست مجلس یازدهم باشد. بر این 

مبنا، همچون مجلس دهم آمادگی ارائه  نتیجه  مطالعات 
و بررســی هایی که در حد بضاعت صورت گرفته است، 
به نمایندگان ملت و کمیســیون های مرتبط اعلام می 
شــود.« جلیلی ۱۳ خرداد، در توئیت همراهانه دیگری با 
مجلس یازدهم نوشــت: »اگر هر کمیسیون  مجلس، در 
سال فقط یک اولویت مهم و اثرگذار را به شکل مطلوب 
به فرجام لازم برســاند و مردم طعم شیرین تحقق آن را 
احساس کنند، در یک سال ۱۵ اقدام و در چهار سال ۶۰ 
اقدام موثر و اساسی در روند کشور و زندگی مردم صورت 

خواهد گرفت.« 
او در کنار توئیت هایی که این روزها منتشــر می کنند، 
نامه ای نیز خطاب به قالیباف نوشــت. او درباره الزامات 
مجلــس یازدهم برای امیدآفرینی به مردم با »چند اقدام 
نقطــه زن« تصریح کرد: »بــرادر قالیباف؛ یک مجلس 
قــوی میتواند با چند اقدام نقطه  زن، عرصه ای از تهدید 
را دفع و جبهه امید را پیش روی ملت بگشاید. اقداماتی 
موثر، دقیق و متناســب با آمادگی های کنونی کشور که 
مســتقیم در قلب دسیسه دشمن بنشــیند و موجب راه  

افتادن برنامه های پیشران کشور شود.« 

تلاش جلیلی برای ارائه تصویری جدید از خود
بــه نظر می رســد توئیت هــای همراهانــه جلیلی در 
حمایــت از قالیباف و مجلس یازدهــم، با هدف تصرف 
موضع مشــفقانه و برادرانه در جبهه اصولگرایی باشــد. 
بــه بیانی، جلیلی قصــد دارد با چنیــن مطالبی، وجهه 
ای فراجریانــی و از موضــع بالا به خود ببخشــد تا با 
»مصلــح منتقد«نمایی اش، شــانس خود بــرای جلب 
حمایت سرشــاخه های حاضر در مجلس کنونی ]و البته 
سرشاخه های موثر بیرون از مجلس[ را بالا و بالاتر ببرد.

با وجود ایــن تلاش و البته با توجه به صبغه سیاســت 
ورزی جلیلــی که در طیف بندی هــا، معمولا به عنوان 
نیروی منتســب به جریان پایداری در جبهه اصولگرایی 
شناخته می شود، بعید به نظر می رسد آن تقارب و تفاهم 
مدنظر جلیلی حاصل شــود. تجربه تاریخی به خصوص 
انتخابات ۹۲ گویای این واقعیت است که حامیان قالیباف 
و جلیلی، یا در نگاهی پیشینه ای تر، حامیان تکنوکراتیسم 
و جریان حزب اللهی آرمانگرا، با یکدیگر ناســازگارند و 
تفاوت در نگاه و جهان بینی، امکان هر نوع همنشینی را 

از ایشان سلب کرده است.
السابقون تمایلی به جلیلی ندارند  

جدای از طیف قالیباف، طیف های موســوم به سنتی ها 
هــم در روش و منش، قرابت چندانــی به جلیلی ندارند 
و بعید به نظر می رســد گروه ها و احزابی نظیر موتلفه 
اسلامی، جبهه پیروان یا جامعه اسلامی مهندسین، پشت 
جلیلــی درآیند. با این تحلیــل از همین حالا قابل پیش 
بینی اســت که جلیلی در برنامه جلب آرای طیف های 
گوناگــون اصولگرایی، نتواند موفق زمین رقابت را ترک 

کند.
عــلاوه بر این، بــا بازیابی ســرمایه اجتماعی و تمایل 
مجدد طبقات و اقشــار مختلف - خاصه آنهایی که ذیل 
عنوان »خاکستری«]گروه هایی که تعهد الزام آوری به 
ساختارها ندارند و مشارکت شان در انتخابات معمولا در 
دقیقه نود و حتی وقت اضافه است[ شناخته می شوند- 
به صندوق های رای، ســعید جلیلی از کمترین بخت و 

اقبال برای پیروزی در ۱۴۰۰ برخودار خواهد بود.

آغاز فعالیت سعید جلیلی برای ارائه تصویری جدید از خود به اصولگرایان 

تلاش های یک کاندیدایِ شکست خورده برای ۱۴۰۰
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گاهی یک تفاوت خیلی کوچک در نوع برخورد ما با 
افراد، می تواند تأثیر بسیاری در آینده ما داشته باشد. 
درست مثل کلمات ما که بر زبان می آوریم. ما در روز 
بیشــترین مکالمه را با خودمان داریم از صبح که از 

خواب بیدار میشویم برای رفتن به مدرسه تا شب که به رختواب میرویم و به کارهای 
روزانــه فکر میکنیم و با خودمان گفتگو میکنیم؛ اینکــه با چه کلماتی با خودمان و 

دیگران صحبت کنیم، بر زندگی و موفقیت ما تأثیرگذار است.
پس حالا نوبت آن اســت که آگاهانه تصمیم بگیریم و شــروع کنیم به گفتن آنچه 

می خواهیم و نگفتن آنچه نمی خواهیم.
برای رسیدن به موفقیت؛ کلمات شما باید شامل باور به بهترین ها، امید به بهترین ها 
و حرکت به سوی بهترین ها باشد. مثا به جای اینکه بگویید: چی می شه اگر جوابمو 
نده، بگویید: چی می شــه اگه جوابمو بده. در واقع، ســمت مثبت هر چیزی را مدنظر 

بگیرید.
به جای اینکه خودتان را برای نه شنیدن آماده کنید خودتان را برای بله شنیدن آماده 
کنید. به جای اینکه این کلمات را در ذهن بیاورید که: چی می شــه اگه فان اتفاق 

رخ ندهد، بگویید: چی می شه اگه آن اتفاق رخ بدهد.
وقتی شروع کنید به فکر کردن و بیان کلمات به آن صورتیکه واقعا می خواهید، باعث 
می شود ذهن شما به طور خودکار روی آن اتفاقات کار کند و شما را در مسیر رسیدن 
به آن اتفاقات قرار دهد. شما به راحتی می توانید ذهن خود را عوض کنید چون قدرت 

ذهنی شگفت انگیزی دارید.
استفاده از کلمات مثبت

گاهی فقط با یک تغییر بسیار کوچک در کلمات خود، متوجه خواهید شد که دیدگاه و 
تصورات شما به طور کلی عوض می شوند و سپس خواهید دید که آن تصورات منفی 

گذشته، حالا جایشان را با طرز فکرهای مثبت عوض کرده اند.
کلمــات نه تنها بر روی خود ما تاثیر می گــذارد، بلکه بر روی رفتار دیگران با ما نیز 
تاثیر می گذارد. روزی که من خانواده ام گفتم: من به بیســت هزارتومان احتیاج دارم. 
مادرم در پاســخ گفت: مسئله این نیســت که تو چقدر می خواهی، مسئله این است 
که این خواســته ات را چطور بیان می کنی، پس بهتر است خواسته ات را اینطور بیان 
کنی: چطور می تونم بیســت هزار تومان بدست بیارم؟با تغییر دادن کلمات، ذهن نیز 
شروع به تغییر می کند و مشغول یافتن راههایی برای بدست آوردن آنچه می خواهید 
می شود. ثروت جهان هستی متعلق به همه ی انسانهاست اما ما بایستی از آن کلمات 
و واژه هایی اســتفاده کنیم که به طرزی جادویی ذهن ما را به ســوی آن می کشاند. 
البته این تازه شــروع راه است و قرار نیست که فقط با گفتن یکسری کلمات، اتفاق 
خاصی رخ دهد. مسئله  ی اصلی، رسیدن به یک باور ذهنی عمیق است که توسط آن 
بتوانید به خواسته هایتان برسید. برای رسیدن به این باور ذهنی، کلمات، نقش مهمی  
ایفا می کنند.شما نمی توانید به خاک بگویید من الان می خواهم محصولم را برداشت 
کنم. خاک به شما می خندد و می گوید این شیرین عقل دیگر کیست که بدون کاشتن 
دانه انتظار برداشــت محصول دارد. اما اگر به خــاک بگویید من الان این دانه ها را 
می کارم و آبیاری می کنم آیا می توانی به من محصول خوبی بدهی؟ خاک می گوید: 
شک نداشته باش، تو بخش خودت را انجام بده و برو، من هم دست به کار می شوم 
و روی آن کار می کنم تا محصول نهایی به دستت برسد. این مثالی ساده و گویا بود 
که چطور کلمات می توانند طرز فکر ما را عوض کنند و طرز فکر ما که عوض شــود 
می تواند عملکرد ما را عوض کند تا به محصول مورد نظرمان برسیم.این چیز ساده ای 
ســت که البته خیلی ها متوجه آن نمی شوند، اما شما بعد از خواندن این مقاله متوجه 
تمامی  کمبودهایی که از نظر اســتفاده از کلمات و باورهای ذهنی داشته اید خواهید 
شد، متوجه خواهید شد چه کتابها که هنوز نخوانده اید و باید بخوانید، یا چه مقالاتی 
که هنوز مطالعه نکرده اید و باید مطالعه کنید، یا چه سخنانی که هنوز نشده اید و باید 
بشنوید، و یا چه درســهایی که هنوز یاد نگرفته اید و باید یاد بگیرید تا بتوانید آنچه 
را می خواهید بدســت آورید.خبر خوب اینکه هیچ وقت دیر نیست، شما می توانید این 
فرآیند را در هر زمانی شــروع کنید. چه زمانی بهتر از اکنون؟ باید از خود بپرسید چه 
نوع تغییراتی باید رخ دهد؟ چه نوع طرزفکری باید وجود داشــته باشد؟ چه جادویی 
باید اتفاق بیافتد تا من بتوانم به فان چیز برســم؟ و آنگاه متوجه می شوید که پاسخ 
همه ی این ســوالات، خودتان هستید. باید از نوع کلماتی که استفاده می کنید شروع 

کنید. کلمات خود را عوض کنید تا زندگی تان عوض شود.

یادداشت

آغاز برداشت طلای سبز 
در مشهد 

معاون فنی جهاد کشاورزی مشهد گفت: امسال در مشهد ۹0 درصد افزایش سطح زیر کشت و 
1۷5 درصد افزایش میزان تولید را با توجه به بارندگی های امسال نسبت به سال گذشته داریم .

به گزارش ایســنا، سعید خوش قامت اظهار کرد: میزان ســطح کشت زیره سبز در سال جاری 
توســعه یافته و از سطح کشــت 135 هکتار با تولید ۶0 تن به ۲55 هکتار با تولید حدود 1۶5 
تن محصول ) ۶50 کیلوگرم در هکتار ( افزایش یافته است.وی اظهار کرد: گیاه زیره سبز یک 
گیاه دارویی ارزشــمند، دانه ای معطر و ضد نفخ اســت که کشــت آن توانسته برای 3800 نفر 

اشتغال زایی ایجاد کند. معاون فنی جهاد کشاورزی مشهد با اشاره به اینکه مهمترین ویژگی این 
گیاه که سبب تثبیت آن در الگوی کشت شهرستان و استان شده فصل رشد کوتاه 100 تا 1۲0 
روز و نیاز آبی کم آن اســت، بیان کرد: مشهد بندرگاه زیره سبز است و ارز آوری مطلوبی برای 
صادرات به کشورهای دیگر از جمله عربستان، قطر، مجارستان، کویت و ژاپن دارد. خوش قامت 
تاکید کرد: زیره ســبز مصارف متنوعی دارد و مشتقات آن بیش از صد نوع است که در صنایع 

دارویی کاربرد دارد و ضد نفخ، ضد درد و خاصیت سرطان زایی است.

داده های  /براساس  ایزدخواه  سارا 
پژوهشی،  نهاد  یک  سوی  از  شده  ارائه 
سال  ماه  شهریور  پایان  در  دولت  بدهی 
گذشته به 500 هزار میلیارد تومان رسیده، 
همچنین بدهی شرکت های دولتی تا نیمه 
تومان  میلیارد  هزار  سال ۹8 حدود 5۲5 
روحانی  آقای  دیگر  از سویی  است.  بوده 
همتی،  عبدالناصر  با  گفت وگو  در  اخیرا 
رئیس کل بانک مرکزی تأکید بر تأمین 
نقدینگی  از  جاری  سال  بودجه  کسری 
بانک مرکزی  از  استقراض  به جای  بازار 
وضعیت  بهتر  بررسی  برای  است.  کرده 
مثبت  پیامدهای  و  اقتصادی کشور  نظام 
یا منفی که می تواند تأمین کسری بودجه 
از نقدینگی بازار به همراه داشته باشد با 
علی چشمی، استاد گروه اقتصاد دانشگاه 

فردوسی مشهد گفت وگو کردیم. 
*به نظر شما بدهی 1000 میلیارد تومانی دولت 
می تواند چه فشاری را به بازار و اقتصاد جامعه 
وارد کند و چه پیامدهایی به همراه داشته باشد؟

بودجه  کسری  با  دولت ها  که  هنگامی 
به  بودجه  کسری  این  می شوند  روبه رو 
دولت ها  بنابراین  می شود؛  تبدیل  بدهی 
برای رفع بدهی های خود دو راهکار دارند 
می شوند  مجبور  که  این  نخست  راهکار 
اوراق  فروش  چون  اقداماتی  انجام  با 
از  را  خود  نیاز  مورد  مالی  منابع  قرضه 
بازار استقراض کنند و راهکار دوم اینکه 
این استقراض را از بانک ها داشته باشند. 
بدهی ها  این  که  است  این  مهم  درواقع 
و  نشود  پولی  پایه  افزایش  به  تبدیل 
نقدینگی ایجاد کند؛ چراکه منجر به ایجاد 

تورم در جامعه می شود.
استقراض دولت برای رفع بدهی ها باید 

صرف پروژه های عمرانی شود
بدهی های  با  رابطه  در  دیگر  مهم  معیار 
این است که بدهی ها، هزینه های  دولت 
به  نکند؛  تحمیل  دولت  به  زیادی  مالی 
عبارت دیگر بهره آن ها زیاد نباشد، معیار 
اگر  این است که  بر  سوم بدهی ها مبنی 
کسری  با  و  می آورد  بالا  بدهی  دولت، 
که  استقراضی  می شود  روبه رو  بودجه 
برای تأمین این بدهی ها دارد  باید صرف 

پروژه های عمرانی شود. 
از  زیادی  حجم  با  دولتی  شرکت های  *چرا 
بدهی ها روبه رو هستند و این بدهی ها ناشی از 

چه سیاست هایی به وجود آمده است؟
 شرکت های دولتی عمدتا ناکارآمد هستند، 
می دهد،  رخ  فساد  شرکت ها  این  داخل 
مدیران  فاقد  دارند،  انسانی  نیروی  مازاد 
کارآمد هستند. درواقع شرکت های دولتی 
چون چاله ها یا سیاه چاله های مالی عمل 
می کنند و معمولا بدهی های آن ها از نوع 

بدهکاری به بانک های دولتی و غیردولتی 
با  شرکت ها  این  که  است  گفتنی  است. 
شدن  محدود  موجب  خود،  عملکرد 
خصوصی  بخش  برای  استقراض  فضای 

می شوند.
طریق  از  بودجه  کسری  تأمین  شما  نظر  *به 
نقدینگی بازار می تواند چه میزان نتایج مثبت 
به همراه داشته باشد و چه فشارهایی را بر بازار 

تحمیل می کند؟
که  همین  داشت  توجه  نکته  این  به  باید 
این  به  سال  هفت  از  پس  رئیس جمهور 
نتیجه رسیدند تا برای تأمین کسری بودجه 
از  مرکزی  بانک  از  استقراض  جای  به 
بازار استفاده شود یک  نقدینگی موجود در 
در  جلو محسوب می شود. شاید  به  رو  گام 
سیاست گذاری  برای  لازم  دانش  گذشته 
پولی مدرن وجود نداشته، اما بهرحال آقای 
دانش  مرکزی-  بانک  کل  –رئیس  همتی 
لازم را در این زمینه داراست.نکته مهم این 
برای  جامعه  در  موجود  نقدینگی  که  است 
شود.  استفاده  چگونه  بودجه  تأمین کسری 
در دیگر کشورها خزانه دولت، اوراق قرضه 
را به شکل های گوناگون و به صورت اوراق 
کوتاه مدت سه ماهه، شش ماهه، یک ساله 
و... منتشر می کند. درواقع مسیر تأمین مالی 
قرضه  اوراق  همین  انتشار  بودجه،  کسری 
است و فعالان اقتصادی، خانوارها و بنگاه ها 

این اوراق را خریداری می کنند.
انتشار اوراق قرضه؛ عاملی برای کنترل 

تورم
گفتنی است بانک مرکزی در این شرایط 
این  انتشار  با  و  ایفا می کند  نقش مهمی 
اوراق می تواند نقدینگی موجود در جامعه 
را کاهش دهد؛ بنابراین بانک مرکزی از 
به صورت  بانک ها  به  اعتبار  دادن  طریق 
غیرمستقیم به تأمین مالی کسری بودجه 
نرخ  اقدام  این  با  می کند.  کمک  دولت 
بهره پایین می آید و زمانی که نرخ بهره 
کاهش یابد نرخ تورم نیز کنترل می شود. 
*از نظر شما آیا آزاد کردن سهام عدالت و 
کسری  تأمین  راستای  در  بورس  بازار  رونق 

بودجه دولت است؟
سهام،  این  کردن  آزاد  و  عدالت  سهام   
دولت  بودجه  کسری  با  چندانی  ارتباط 

کسری  با  بورس  رونق  بحث  اما  ندارد، 
تنها  درواقع  است.  مرتبط  دولت  بودجه 
کشورهای  در  بودجه  کسری  تأمین  راه 
حال  است،  قرضه  اوراق  انتشار  پیشرفته 
آنکه افزون بر آن در ایران فروش سهام 
می شود.  پیگیری  نیز  دولتی  شرکت های 
این اقدام به شکل های گوناگون صورت 
طریق  از  مالی  منابع  درواقع  می گیرد، 
خزانه  به  نقدی  به صورت  سهام  فروش 

دولت واریز می شود.
تا  دولتی  شرکت های  سهام  واگذاری 

سقف 60 هزار میلیارد تومان
سهام  فروش  که  اینجاست  نکته 
اخیر  سال  سه  در  دولتی  شرکت های 
خزانه  برای  تومان  میلیارد  هزار   ۴ حدود 
دولت منابع مالی به همراه داشت. درواقع 
چون  سازمان هایی  به  دولت  بدهی های 
بازنشستگی  صندوق  اجتماعی،  تأمین 
این  سهام  فروش  محل  از  و...  کشوری 
دولت  برآورد  می شود.  تأمین  شرکت ها 
در  خزانه  نیاز  مورد  مالی  تأمین  برای 
صندوق های  از  استفاده  با  جاری  سال 
 ۶0 سقف  تا  معامله  قابل  سرمایه گذاری 
درواقع  است.  بوده  تومان  میلیارد  هزار 
پیش بینی اولیه دولت این بود که 15 هزار 
سهام  واگذاری  طریق  از  تومان  میلیارد 
شرکت های دولتی جذب نقدینگی داشته 

آن  تومان  میلیارد  هزار   ۶ تنها  که  باشد 
محقق شد. 

با  که  افرادی  و  بورس  بازار  سراغ  *بریم 
هستند،  فعال  بازار  این  در  خرد  سرمایه های 
به نظر شما از بین رفتن حباب بازار بورس چه 
تبعاتی را برای افرادی که با سرمایه اندکی وارد 

این بازار شده اند به همراه دارد؟ 
اجزای  دیگر  چون  ما  بورس  بازار 
و  نهادها  اختیار  در  کاما  کشور  اقتصاد 
است؛  دولتی  شبه  و  دولتی  شرکت های 
سازمان  صنعت،  وزارت  چون  نهادهایی 
... درواقع این   تأمین اجتماعی، بنیادها و 
ایفا  بورس  بازار  در  بسزایی  نقش  نهادها 
می کنند؛ بنابراین توانایی دارند تا بورس را 
به هر سمتی ببرند و منافع خود را تأمین 

کنند.
اشتباه سهام داران خرد، خرید سهام با 

بالاترین قیمت است
بالا  سهام  بازار  قیمت های  که  زمانی 
قرار  سود  شرایط  در  که  افرادی  می رود 
شده،  برابر  چند  دارایی شان  و  دارند 
سهامشان را به فروش می گذارند؛ چراکه 
خاصیت بورس همین است. اما اشتباهی 
که سهام داران خرد در این شرایط می کنند 
این است که سهم را در بالاترین قیمت 
که  زمانی  بنابراین  می خرند؛  خود  تاریخ 
زیان های  دچار  کاهش  یابد  سهم  قیمت  
در  نگرانی  این  می شوند.  بزرگی  بسیار 
مورد سهام داران خرد وجود دارد که دچار 

خسارت های مالی بسیار بزرگ شوند.
بودجه  کسری  تأمین  برای  که  شده  *مطرح 
بهتر است که دولت، منابع خود را از بازارهای 
تحقق پذیر  امر  این  آیا  کند،  تأمین  غیرمولد 

است؟
در  بودجه  کسری  موضوع  که  زمانی 
تأمین  سراغ  همه  می شود  مطرح  کشور 
اما  این کسری می روند،  منابع برای رفع 
چه  صرف  منابع  این  که  مسأله  این  به 
به  دولتی  مخارج های  و  می شود  اموری 
در  دارند.  کمی  توجه  است  صورت  چه 
زمان کسری بودجه بهتر است که مخارج 
تولید، کمکی  به  ویژه مخارجی که  به  و 
نمی کند حذف شود. درواقع این ادبیات در 
جامعه ما جا افتاده که دولت همچون یک 

نیاز  منابع مورد  تا  هیولا در تاش است 
بوروکراسی  چاه  در  و  کند  تأمین  را  خود 

ناکارآمدش بریزد.
در  شده  هزینه  بودجه های  از  بسیاری 

کشور، کارآیی لازم را ندارد
 بسیاری از بودجه هایی که در ایران هزینه 
می شود کارآیی لازم را ندارد. به نظر من 
به سمت  فعلی  شرایط  در  بایستی  دولت 
نکته  کند.  حرکت  خود  مخارج  کاهش 
اتفاقی  درآمد  بحث  زمینه،  این  در  دیگر 
بر  مالیات  پیشرفته  کشورهای  در  است. 
مجموع درآمد وجود دارد و از عایدی های 
اما  می شود،  دریافت  مالیات  نیز  سرمایه 
ایران  در  کاری  چنین  مبانی  متأسفانه 
عایدی های  دیگر  سویی  از  ندارد.  وجود 
دارند  بسیاری  نوسان  ایران  در  سرمایه 
محسوب  بی ثبات کننده  عامل  نوعی  و 

می شود.
*یکی از راهکارهایی که برخی اقتصادان ها 
بودجه  کسری  تأمین  برای  راغفر  آقای  چون 
دولت ارائه می دهند اصلاح نظام مالیاتی کشور 
است. به نظر شما دولت این امکان را دارد که 
در طول یک سال بتواند نظام مالیاتی کشور را 
که مشکلات عدیده ای در طول دهه ها داشته، 

اصلاح کند؟
مالیاتی  نظام  از  صحبت  که  هنگامی 
قرار  نظر  مد  را  بعد  دو  بایستی  می شود 
برای  منابع  تأمین  بحث  یکی  دهیم؛ 
دولت است و بعد دیگر فشارهای موجود 
کشورهای  در  است.  کسب وکارها  بر 
کسب وکارها   بحث  بر  سال ها  گوناگون 
فعالان  ایران  در  اما  شده،  کار  مالیات  و 
را  مالیات  از  بالاتری  نرخ  ما  اقتصادی 
تعداد  دیگر  طرف  از  می کنند  پرداخت 
است.  زیاد  آن ها  مالیات  پرداخت  دفعات 
صرف  را  زیادی  زمان  مدت  همچنین 
شود؛  پرداخت  مالیات هایشان  تا  می کنند 
بنابراین فشار مالیاتی بر صاحبان کسب و 

کار وارد می شود.
برای  مالیاتی  بالای  نرخ  دریافت 
تولیدکنندگان و کارگران منطقی نیست

گروه دیگری که در ایران مالیات پرداخت 
و  دولتی  کارکنان  کارگران،  می کنند 
غیردولتی هستند و فشار مالیاتی زیادی را 
متحمل می شوند؛ بنابراین یکی از بهترین 
نرخ های  کاهش  زمینه  این  در  راهکارها 
برای  که  نیست  منطقی  است.  مالیاتی 
تولیدکنندگان و کارگران نرخ های مالیاتی 
که  دیگری  نکته  کنیم.  لحاظ  را  بالایی 
بر  مالیات  بحث  داشت  توجه  بدان  باید 
ثروت  بر  مالیات  بایستی  است.  ثروت 
نیازمند  مسأله  این  که  داد  افزایش  را 

اصاحات بسیاری است. 

»صبح امروز« به بررسی دیدگاه رئیس جمهور مبنی بر تأمین کسری بودجه دولت می پردازد؛

تامین کسری بودجه از بازار
چشمی: درواقع این ادبیات در جامعه ما جا افتاده که دولت همچون یک هیولا در تلاش است تا منابع مورد نیاز خود را تأمین کند و در چاه بوروکراسی ناکارآمدش بریزد

زمانی که موضوع کســری بودجه در کشــور مطرح می شــود همه سراغ تأمین منابع برای رفع این 
کسری می روند، اما به این مسأله که این منابع صرف چه اموری می شود و مخارج های دولتی به چه 
صورت است توجه کمی دارند. در زمان کسری بودجه بهتر است که مخارج و به ویژه مخارجی که 
به تولید، کمکی نمی کند حذف شود. درواقع این ادبیات در جامعه ما جا افتاده که دولت همچون یک 

هیولا در تلاش است تا منابع مورد نیاز خود را تأمین کند و در چاه بوروکراسی ناکارآمدش بریزد

بازار بورس ما چون دیگر 
اجزای اقتصاد کشــور 
کاملا در اختیار نهادها 
و شــرکت های دولتی 
و شــبه دولتی است؛ 
وزارت  چون  نهادهایی 
تأمین  صنعت، سازمان 
 ... و  بنیادها  اجتماعی، 
درواقع این  نهادها نقش 
بسزایی در بازار بورس 
بنابراین  می کنند؛  ایفا 
بورس  تا  دارند  توانایی 
را به هر ســمتی ببرند 
و منافــع خود را تأمین 

کنند
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رشد تولید و عرضه مسکن شهر جدید 
گلبهار همگام با جهش تولید

رئیس هیات مدیره و مدیرعامل شــرکت عمران 
شهر جدید گلبهار گفت: در راستای تحقق منویات 
مقام معظم رهبری همگام با شعار سال »جهش 
تولید«، تولید و عرضه مسکن در این شهر همگام 

با توسعه و افق جمعیتی در حال اجرا می باشد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت عمران شــهر 
جدیــد گلبهار، هومن گریوانی با اشــاره به اینکه 
براســاس طرح جامع گلبهار مصوب سال 13۷۲ 
شــورای عالی معماری و شهرسازی افق جمعیتی 

این شهر ۲00 هزار نفر پیش بینی شده و این تعداد تا ۴00 هزار نفر قابل افزایش خواهد 
بــود، افزود: از تعداد 3۹ هزار و 833 واحد مســکن مهــر تاکنون 31 هزار و 3۶0 واحد 
افتتاح شده است که با ســکونت متقضایان در واحدهای افتتاح شده جمعیت ساکن در 

شهر در حال رشد می باشد.
وی خاطرنشــان کرد: در حال حاضر 1010 واحد دیگر مســکن مهر شهر جدید گلبهار 
تکمیل و آماده بهره برداری اســت که با افتتــاح این واحدها ۷ هزار و ۴۶3 واحد دیگر 

باقی خواهد ماند که اغلب این واحدها مربوطه تعاونی ها هستند.
وی با اذعان به اینکه اکثر مراجعات و تماس های مردمی در خصوص واحدهای مسکن 
مهر با این شرکت مربوط به متقاضیان تعاونی های مسکن مهر می باشد، تصریح کرد: 
این شرکت در جهت احقاق حقوق مردم و همچنین به منظور تعیین تکلیف صاحبان این 
واحدها پیگیری های متعددی را با اداره کل تعاون اســتان داشته است به نحوی که از 
نیمه دوم سال گذشته مقرر شد نماینده این اداره در محل دفتر مسکن مهر این شرکت 

حضور داشته و به مشکات رسیدگی نماید.
رئیس هیات مدیره شرکت عمران شهر جدید گلبهار در بخش دیگری از سخنان خود با 
اشاره به اینکه این شرکت در راستای اجرایی شدن سیاست های جدید دولت در بخش 
تولید و عرضه مســکن اقدام به تامین زمین برای احداث 15 هزار واحد مسکونی نموده 
اســت، افزود: در همین راستا نسبت به ثبت نام از متقاضیان واجد شرایط در دو مرحله 
در سامانه مربوطه اقدام و پس از تایید اولیه نسبت به اطاع رسانی به متضاضیان واجد 
شــرایط جهت تشکیل پرونده فیزیکی اقدام گردیده است که پس از معرفی به بانک و 

افتتاح حساب نسبت به معرفی آن ها به سازندگان اقدام خواهد گردید.
گریوانی ابراز امیدواری کرد: آگهی فراخوان ارزیابی پیمانکاران واجد شــرایط نیز در دو 
نوبت چاپ پس از ارزیابی و برگزاری فراخوان مناقصه عملیات احداث این واحدها آغاز 

خواهد گردید.

خبر
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ســرویس جامعه /بخش جراحی قلــب اطفال در 
بیمارستان فوق تخصصی رضوی با جراحی نوزاد 2800 

گرمی راه اندازی شد.
به گزارش روزنامه صبح امروز، دکتر محمود حسین زاده 
ملکــی، فوق تخصص جراحی قلب و عروق و جراح این 
نوزاد هشت روزه، ضمن ابراز خرسندی از راه اندازی این 
بخش در بیمارستان فوق تخصصی رضوی عنوان کرد: 
جراحی قلب و عروق رشــته ای فوق تخصصی است که 
از ســال ها پیش در خراسان به عنوان پهناورترین استان 
ایران راه اندازی شــده و در بیمارســتان های دولتی اجرا 
می شده اســت.وی افزود: خوشــبختانه با امکاناتی که 
در مراکز پیشــرفته شرق کشــور وجود دارد سعی شده 
تا از روش های تســکینی برای نــوزادان با بیماری های 
مادرزادی قلب و عروق کمتر اســتفاده شــده و بیماری 

آن ها را با انجام اعمال جراحی لازم برطرف کنیم.
دکتر حســین زاده اظهــار کرد: بــا همکاری هایی که با 
بیمارستان رضوی داشته ایم ســعی کردیم تا این رشته 
پیچیــده و با تکنولوژی بــالا را با اســتفاده از بهترین 
تجهیزات موجود در این مرکــز درمانی راه اندازی کنیم 

چراکه بیمارســتان رضوی از نظر اتاق عمل و آی سی یو 
در سطح بالایی قرار داشته و برای تأمین داروهای لازم 
حین عمل یا پس از آن شرایط در این مرکز کاملا آماده 

است.
وی ادامــه داد: در اســتان خراســان به دلیل شــرایط 

جغرافیایــی و نیز بــه دلیل وجود نازنیــن امام رضا)ع(، 
بیماران فراوانی به این شهر مراجعه کرده و تعداد بیماران 
مادرزادی قلب نیــز در این میان کم نیســت؛ بنابراین 
امیدواریم بتوانیم این رشــته را در این بیمارستان تحت 
مدیریت بهتری گســترش دهیم تا با ورود این مجموعه 

خصوصی به این عرصه، به مجموعه های دولتی در کمتر 
شدن بار مراجعان کمک کنیم.

دکتر حســین زاده گفت: هم چنین با توجه به تجهیزات 
پیشرفته موجود در این مجموعه می توان از این ظرفیت 
در مشهد مقدس به خوبی بهره برد و خدمات گسترده  ای 

را به بیماران در این حوزه ارائه داد. 
وی تصریح کرد: با همتی که در مجموعه آســتان قدس 
رضوی و مدیریت بیمارســتان فــوق تخصصی رضوی 
مشاهده می شود، امکان جراحی بیماران با سنین پایین تر 
و وزن های کم تر فراهم شــده و معالجــه این بیماران 

راحت تر صورت می پذیرد.
این فلوشــیپ جراحی قلب اطفال اضافــه کرد: آخرین 
موردی که در این زمینه با موفقیت جراحی شد و با این 
جراحی، جراحی این نوع بیماران در این بیمارســتان از 
سر گرفته شد، نوزاد 8 روزه با وزن 2800 گرم است که 
مورد جراحی قلب باز قرار گرفته و در حال سپری کردن 
دوران نقاهت در بخش مراقبت های ویژه نوزادان اســت 
کــه وضعیتش رو به بهبودی بوده و طی روزهای آتی با 

سلامت کامل قلبی مرخص می شود.

با جراحی نوزاد 2800 گرمی صورت گرفت

راه اندازی بخش جراحی قلب اطفال در بیمارستان فوق تخصصی رضوی

سخنگوی وزارت بهداشــت آخرین آمار ابتا، بهبود یافته و جان باختگان 
ناشــی از بیماری کرونا ویروس در کشــور را تا تاریــخ 1۷ خرداد ماه ۹۹ 
اعام کرد.به گزارش صبح امروز، کیانوش جهانپور در نشست خبری خود 
کــه به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شــد، در خصوص آمار جدید ابتا به 
ویروس کرونا در ۲۴ ســاعت منتهی به ظهر  _ شــنبه 1۷ خرداد ماه _ 
اظهار کرد: در این بازه زمانی بر اساس جدیدترین نتایج آزمایش های کرونا 

در کشــور دو هزار و ۲۶۹ نفر مبتای جدید شناسایی شده که با احتساب 
این تعداد، مجموع مبتایان به کرونا در کشور تا امروز به 1۶۹ هزار و ۴۲5 
نفر رسیده است.وی با بیان اینکه از بین افراد مبتا به کووید 1۹، دو هزار 
و 5۷8 نفر در بخش های مراقبت ویژه بیمارســتانی بستری و در وضعیت 
بحرانی هســتند، افزود: از تعداد بیماران بستری در بیمارستان های کشور 

تاکنون 13۲ هزار و 38 نفر بهبود یافته و از بیمارستان ترخیص شده اند.

آخرین آمار کرونا
 در ایران

بررسی وضعیت کودک آزار دیده در صبح امروز:

آغوش دردناک مادر
انتشار فیلم آزار کودکی توسط مادرش واکنش های زیادی را به همراه داشت که با کمک پلیس فتا خیلی زودتر از تصور این کودک از دستان پر درد مادر به محلی امن سپرده شد

از  ماه  یــک  از  کمتر 
رومینا  مــرگ  خبر 
گذشــته و این بار 
آزاری  فیلم کودک 
ســاله   3 بنیامیــن 
هر  دل  توسطمادرش 
بــی رحمــی را نیز به 

رحم می آورد.
از هر  بیشــتر  شــاید 
انسانی  وقاحت  چیزی 
که این فیلم را منتشر 
کرده دل آدم را به درد می آورد؛ چرا که با 
بی رحمی تمام از این صحنه فیلم برداری 
کرده و پس انتشــار شماره خود را نیز در 
اینستا گرام قرار داده و بدون کوچک ترین 

رحم و مروتی صحبت می کند.
انتشــار این فیلم واکنش های زیادی را به 
همراه داشته و بسیاری از فعالان مجازی 
را وارد صحنــه کرد اما تنها توییت کردن 
و ابراز تاسف راه حلی برای پایان دردهای 
بنیامین نیســت و با توجه به گزارشــات 
بسیار مردمی و نیز گزارشات بهزیستی به 
پلیس فتاو درخواســت دادگستری از این 
پلیس درخصوص سرعت رسیدگی  حوزه 
بــه پرونده، در مدت بســیار کوتاهی این 

مادر دستگیر شد.
لایک مثبت

با رصد و پایش فضای سایبری و با توجه 
به تعداد بســیار گزارشهای مردمی مبنی 
بر پیگیری زودهنگام و برخورد با مســبب 
ایجاد تصاویر دلخراش و فیلم های کوتاه 
از کــودک آزاری مادر جــوان در فضای 
اینستاگرام، رســیدگی به این موضوع به 
صورت ویــژه در دســتور کار کارآگاهان 
ســایبری قرار گرفت و کارشناسان پلیس 
فتا اســتان خراسان رضوی روز گذشته با 
بررســی موضوع و تحقیقات فنی، موفق 
به شناســایی عامل کودک آزاری شده و 
بــا هماهنگی قضایی وی را دســتگیر به 
همراه ادله دیجیتالی مربوطه به پلیس فتا 

انتقال دادند.
جهت شــرح بهتر پرونده به سراغ معاون 
اجتماعی ورییس اورژانس اجتماعی استان 
رفتــه و با او در این زمینه به گفت و گویی 

کوتاه پرداختیم: 
معاون امور اجتماعی اداره کل بهزیســتی 
استان خراسان رضوی گفت: این کودک 
آزاری در فضای مجازی رصد شده اما به 

دلیل در دست رس نبودن موقعیت مکانی 
این کودک آزاری بــه پلیس فتا گزارش 

شد.
عدم دسترسی به موقعیت مکانی

بــه گــزارش روزنامــه صبــح امــروز، 
غامحســین حقــدادی در مصاحبــه با 
خبرنگار این رسانه پیرامون حادثه بنیامین 
افزود: در موارد کــودک آزاری چنانچه ما 
از وقوع آن مطلع شــویم، موظف به ورود 
به آن هســتیم. در مورد کودک آزاری که 
متاســفانه تصاویر آن در فضای مجازی 
منتشر شده بود به دلیل اینکه ما از مکان 
آن اطاعی نداشتیم ورودمان امکان پذیر 

نبود.
وی خاطرنشــان کرد: با تاش پلیس فتا 
مشــخص شــد که این کودک آزاری در 
اســتان ما صورت گرفته اســت و دیروز 
هماهنگی هــای لازم بــرای ورود به این 

موضوع انجام شد.
بنیامین بی دفاع

حقدادی  با بیان اینکــه کودک حدود 3 
الی ۴ سال ســن دارد، تصریح کرد: این 
کــودک در حال حاضر بــه مادربزرگش 
تحویل داده شده است. مهمترین موضوع 
برای ما تامین ســامت کودک است، اگر 
براساس نظر قاضی سامت کودک در نزد 
مادربزرگ نیز تایید نشــود، قطعا او را به 

مرکز بهزیستی منتقل می کنیم.
وی تصریح کرد: بنیامین، کودک مشهدی 
که توسط مادرش مورد آزار قرار می گرفت 

تحویل پدر شد. 
حقدادی ابراز کرد: پس از بازداشــت این 
مادر توســط پلیس و بر اساس تحقیقات 
پلیس و ســایرگزارش های مرتبط با این 
پرونده، برای بهزیستی مسجل شد که او 
مادر واقعی این کودک است و تحت فشار، 
تهدید و ارعاب مجبور به آزار رســاندن به 

فرزند خود شده است.
حقدادی ادامــه داد: از صبح شــنبه این 
کودک به صورت رسمی تحویل پدر شد و 
در نزد پدر خود نگهداری می شود و جای 

هیچ نگرانی از این بابت نیست.
محل کنونی کودک امن است

معاون امور اجتماعی اداره کل بهزیستی 

اســتان خراســان رضــوی درخصوص 
تصمیــم مراجــع قضایــی در خصوص 
صاحیت مادر و پدر برای نگهداری این 
کارشناسی  گزارش  اظهارداشت:  کودک 
تهیه و تحویل مقامات قضایی شــده و 
هم اکنون حکم دستگاه قضایی را برای 

تعیین سرپرستی نیاز داریم.
حقدادی افــزود: اگر برای مرجع قضایی 
محرز شود که خانواده بنیامین صاحیت 
نگهــداری از او را ندارند وی را به مراکز 
نگهداری از کودکان بدسرپرست معرفی 
می کنیم که البته در خصوص این پرونده 
احتمــال این اتفاق کم اســت زیرا مادر 
تحت فشــار و اخاذی مجبــور به چنین 

رفتاری شده اســت که البته باید محرز 
شود.

وی ادامــه داد: تا کنون امــکان انجام 
مصاحبه عمیق روانشــناختی با مادر این 
کــودک فراهم نشــده اســت و کودک 
آزاردیده نیز به دلیل تنش هایی که به او 

وارد شده وضعیت شکننده ای دارد.
کودک آزاری در فضای مجازی

 در ادامه صحبت های رییس پلیس فتای 
استان را در خصوص این پرونده دردناک 

می خوانیم: 
رییس پلیس فتا خراسان  رضوی زوایای 

جدیــدی از پرونده مــادر کودک آزار در 
مشهد را تشریح کرد.

به نقل از ایرنا، سرهنگ جواد جهانشیری 
گفت: با رصد و پایش فضای سایبری و 
با توجه به تعداد بسیار گزارشات مردمی 
مبنی بــر پیگیری زودهنگام و برخورد با 
مســبب ایجاد تصاویر دلخراش و فیلم 
های کوتاه از کــودک آزاری مادر جوان 
در فضای اینســتاگرام، رسیدگی به این 
موضوع به صورت ویژه در دســتور کار 

کارآگاهان سایبری قرار گرفت.
هک صفحات شخصی مادر کودک 

عامل این کودک آزاری
وی افزود: کارشناســان پلیس فتا استان 
خراســان رضوی با بررســی موضوع و 
تحقیقات فنی، موفق به شناسایی عامل 
کودک آزاری شده و با هماهنگی قضایی 
وی را دســتگیر به همراه ادله دیجیتالی 

مربوطه به پلیس فتا انتقال دادند.
رییس پلیس فتا خراســان  رضوی ادامه 
داد: متهم در باره علت و انگیزه ارتکاب 
کودک آزاری مدعی شــد که صفحات 
شــخصی وی در فضای مجازی توسط 
مردی هک شده و زن جوان تحت تاثیر 
فشــار روانی از ســوی این فرد اقدام به 
ارســال تصاویری از کودک خردسالش 

برای این مرد غریبه می کرده  است.
تب فالوور

وی گفــت: طبق گفتــه زن جوان، این 
فرد غریبه از وی خواســته بود با ارسال 
تصاویری از فرزند خردســالش او را در 
افزایش دنبــال کننده در فضای مجازی 
همراهی کند تا از این طریق بتواند آمار 
بازدیدکننــدگان و دنبال شــوندگان در 
افزایش  را  اینســتاگرام  اجتماعی  شبکه 

دهد.
تحقیقات  افزود:  جهانشــیری  سرهنگ 
نهایــی کارشناســان و ادلــه دیجیتالی 
دلالت بر صحت گفته های متهم دستگیر 
شــده بود که بــا دســتور قضایی حکم 
بازداشت وی برای بررسی سامت روانی 

و پزشکی او صادر شد.
وی بــا بیــان اینکه هیــچ مبلغی بابت 
گذاشتن تصاویر کودک آزاری به حساب 

این زن واریز نشده است، ادامه داد: این 
اقدام نوعی سناریوســازی از سوی مرد 

غریبه بوده  است.

حال کودک خوب است؟
رییــس پلیس فتا خراســان  رضوی گفت: 
اوضاع بالینی کودک آســیب دیده مناسب 
است و برابر تعامات برون سازمانی نتایج 
بررسی ها و یافته های فنی و انتظامی پلیس 
به منظور اقدامات لازم و قانونی در اختیار 
سایر نهادها و ســازمان های مرتبط نظیر 

سازمان بهزیستی قرار گرفته است.
وی با اشاره به ماده ۷۴۶ قانون رسیدگی 
به جرایــم رایانه ای افزود: احصا و رویت 
انتشار هرگونه کلیپ در فضای مجازی با 
عناوین کودک آزاری، همسر آزاری، دگر 
آزاری، حیوان آزاری و ســایر موارد که 
سبب تشــویش اذهان عمومی و جریحه 
دار شــدن افکار عمومی گردد مشمول 
قانون رسیدگی به جرایم رایانه ای است 
و با مجرم برخورد قانونی مناسب صورت 
داد:  ادامه  جهانشیری  می گیرد.سرهنگ 
بازنشــر فیلم و تصاویر منتشر شده نیز 

مشمول پیگرد قانونی است.
امید اســت به زودی بــا وضع و اجرای 
قوانینی درست و به روز دیگر شاهد کمتر 

اتفاقات این چنینی باشیم.

لغو محدودیت ها
 به معنی پایان کرونا نیست

جانشــین رییس دانشگاه علوم پزشکی مشهد در ســتاد مبارزه با کرونا با بیان اینکه 
در روزهای اخیر تعداد بیماران مثبت ســرپایی مبتا به کرونا در مناطق زیر پوشش 
روند افزایشی داشته است اظهار کرد: باز شدن اماکن و فضای عمومی به منزله پایان 
کرونا نیست و باید مردم نســبت به رعایت اصول بهداشتی و خودمراقبتی همچنان 

دقت نظر داشته باشند.
به گزارش صبح امروز، دکتر شــاپور بدیعی در حاشیه نشســت با مدیران و روسای 
بیمارســتان های زیر پوشــش در گفتگو با خبرنگار این رسانه با بیان اینکه باز شدن 
اماکن و اســتفاده از وسایط نقلیه عمومی در کشور لازم و ضروری است خاطر نشان 
کرد:  هر چند که آمادگی های لازم در حوزه های بهداشــتی و درمانی کاما وجود 
دارد اما مردم  همچنان بایــد فاصله گذاری اجتماعی را رعایت کنندزیرا کوچکترین 

سهل انگاری می تواند شرایط را بحرانی کند.
وی با بیان اینکه این بیماری عائم غیر مشــخصی دارد و ممکن است عوارض غیر 
بازگشــتی را برای بیماران ایجاد کند از تمام مردم خواست حتما ضمن رعایت اصول 
و مراقبت  های بهداشــتی از انجام ترددهای شــهری و یا ســفر های غیر ضروری 

خودداری کنند.
معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی مشهد با بیان اینکه پرسنل درمانی و بهداشتی 
دانشگاه های علوم پزشــکی در جای جای کشور تاش گسترده ای را برای کنترل 
و مدیریت بیماری کرونا داشــته اند تاکید کرد: اگر مردم نکات بهداشتی را فراموش 
کنند و یا سهل انگاری در این زمینه داشته باشند ممکن است با شرایط بدتری نسبت 

به گذشته روبرو شویم.
دکتر بدیعی تاکید کرد: برنامه ریزی های لازم در دانشگاه علوم پزشکی مشهد برای 
ارائه خدمات به بیماران کرونایی و غیر کرونایی انجام شــده است تا بتوان به شکل 

مطلوبی به هر دو گروه از بیماران خدمات رسانی نمود .
وی افزود: در حال حاضر تعداد بیماران در حوزه ســرپایی افزایش پیدا کرده است و 
در حوزه بستری افزایشی نداشته است اما مراکز درمانی امادگی لازم را برای پذیرش 

احتمالی بیماران دارا هستند.

ضرورت تجدیدنظر در بررسی درخواست 
ازدواج بدون اذن پدر در دادگاه ها

نماینده مردم نایین، خور بیابانک در مجلس یازدهم، بررســی دقیق تر درخواســت ها 
جهــت صدور مجوز برای ازدواج بدون اذن پدر در دادگاه ها را عامل موثر در ممانعت 

از بروز حوادثی همچون قتل رومینا دانست.
به گزارش صبح امروز، الهام آزاد با  خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، در مورد نحوه ورود 
مجلس یازدهم به موضوع پرونده قتل رومینا دختر 1۴ ســاله تالشی، جهت ممانعت 
از تکرار موارد مشــابه، گفت: بروز این حادثه باید از بعُد فرهنگی و آموزشــی مورد 
آسیب شناســی قرار گیرد تا مشخص شود چرا این قبیل حوادث رخ می دهد، از سوی 
دیگر لازم است خاءهای قانونی برای تعیین مجازات  برای پدری که فرزند خود را 

به قتل رسانده است، رفع شود.
دادگاه ها باید درخواست ها برای ازدواج بدون اذن پدر را دقیق تر بررسی کنند

نماینده مــردم نایین، خور بیابانک در مجلس یازدهم ادامــه داد: تعیین مجازات در 
این زمینه باید به نحوی صورت بگیرد که بازدارنده باشــد، از سوی دیگر باید به این 
مهم توجه شود که دادگاه ها به طور دقیق تر درخواست هایی که برای ازدواج به دلیل 
وجود مشــکل عدم صدور اذن پدر ارائه می شود را مورد بررسی قرار دهند، کما اینکه 
رومینا برای دریافت مجوز ازدواج بــه دادگاه هم مراجعه کرده، اما موفق به دریافت 

آن نشده بود.
وی تصریح کرد: نبود مراکز مشاوره ای برای کمک به دخترانی که برای دریافت مجوز 
ازدواج به دادگاه مراجعه می کنند جهت تســهیل روند بررسی این نوع درخواست ها با 

دیدگاه کارشناسانه از دیگر معضاتی است که باید مورد توجه قرار گیرد.
آزاد یادآور شــد: وجود ایــن مراکز کمک می کند تا دادگاه هــا تصمیم دقیق تری در 
خصوص صدور مجوز ازدواج برای افرادی که به دلیل عدم صدور اذن پدر نمی توانند 
ازدواج کننــد، اتخــاذ کنند، ضمن اینکه این اقدام باعث تســهیل ازدواج جوانان نیز 

می شود.
تعیین مجازات برای پدر رومینا باید بازدارنده باشد

نماینده مردم نایین، خور بیابانک در یازدهمین دوره مجلس شــورای اسامی تاکید 
کرد: بی تردید تعیین مجازات 3 تا 10 سال حبس برای پدری که فرزند خود را به قتل 
رســانده است، نمی تواند بازدارنده باشد، بنابراین قانون باید به گونه ای اصاح شود تا 

بتوان از تکرار چنین حوادث دردناکی در سطح جامعه پیشگیری کرد.

خبر

موارد  در  حقــدادی: 
کــودک آزاری چنانچه 
ما از وقــوع آن مطلع 
ورود  به  موظف  شویم، 
بــه آن هســتیم. در 
که  کودک آزاری  مورد 
متاسفانه تصاویر آن در 
فضای مجازی منتشــر 
شده بود به دلیل اینکه 
مــا از مکان آن اطلاعی 
ورودمان  نداشــتیم 

امکان پذیر نبود جهانشیری: با رصد و پایش 
فضای ســایبری و با توجه 
به تعداد بســیار گزارشات 
مردمــی مبنی بر پیگیری 
زودهنــگام و برخــورد با 
مســبب ایجــاد تصاویر 
دلخراش و فیلم های کوتاه 
از کودک آزاری مادر جوان 
در فضــای اینســتاگرام، 
رسیدگی به این موضوع به 
صورت ویژه در دستور کار 
کارآگاهان ســایبری قرار 

گرفت حقدادی: اگر برای مرجع 
قضایی محرز شــود که 
خانواده بنیامین صلاحیت 
نگهــداری از او را ندارند 
وی را به مراکز نگهداری 
از کودکان بدسرپرســت 
معرفی می کنیم که البته 
در خصــوص این پرونده 
اتفاق کم  ایــن  احتمال 
اســت زیرا مــادر تحت 
فشــار و اخاذی مجبور به 
چنین رفتاری شده است 

که البته باید محرز شود
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تکریم مدیرعامل خانه 
کتاب

مراسم تکریم نیکنام حســینی پور، مدیرعامل موسسه خانه کتاب روز سه 
شــنبه این هفته برگزار می شــود.به گزارش صبح امــروز به نقل از روابط 
عمومی موسســه خانه کتاب، این مراسم در ســاعت 1۴ روز سه شنبه)۲0 
خردادماه( با حضور محســن جوادی، معاون امور فرهنگی وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسامی، مدیران و مسئولان فرهنگی و نمایندگان تشکل های نشر 

در سرای کتاب خانه کتاب برگزار می شود.

حســینی پــور از اســفند 13۹۶ مدیرعامــل خانه کتاب بــود که به علت 
ســامان دهی مؤسســات معاونت فرهنگی در قالب یک مؤسسه فراگیر، از 

این سمت خداحافظی کرد.
این مراســم روز سه شنبه ۲0 خرداد از ساعت 1۴ در سرای کتاب موسسه 
خانه کتاب به نشانی خیابان انقاب  اسامی، بین فلسطین و برادران مظفر، 

پاک 1080، طبقه منهای دو برگزار می شود.

راه اندازی 1000 مرکز 
اجتماعی،فرهنگی،قرآنی

معاون فرهنگی و اجتماعی ســازمان اوقاف و امور خیریه ضمن تشــریح برنامه ها و 
اولویت های این معاونت در ســال جاری از راه انــدازی 1000 مرکز افق )اجتماعی، 
فرهنگی، قرآنی( در بقاع متبرکه تا پایان ســال جاری خبر داد و گفت: در راســتای 
تطبیق شــرعی نیات مندرج در وقف نامه ها، کارگروهی ویژه در این معاونت با حضور 
کارشناســان معاونت اوقافی و اداره کل تحقیق برای بررسی و تطبیق نیات تشکیل 

شده است.
بــه گزارش صبح امروز بــه نقل از روابط عمومی ســازمان اوقــاف و امور خیریه، 
حجت الاسام والمســلمین غامرضا عادل؛ معاون فرهنگی و اجتماعی این سازمان 
در خصوص برنامه ها و اولویت های این معاونت در ســال جاری اظهار کرد: توســعه 
مراکز افق بقاع متبرکه، ســاماندهی زائرسرهای بقاع متبرکه، ترویج وقف مشارکتی، 
اســتفاده از ظرفیت فضای مجازی، توسعه فعالیت های اجتماعی و ساماندهی اجرای 

نیات اولویت های معاونت فرهنگی و اجتماعی سازمان اوقاف در سال ۹۹ هستند.
وی دربــاره مراکــز افق بقاع متبرکه و همچنین توســعه این مراکــز گفت: تمامی 
برنامه هــای فرهنگی، قرآنی و خدمات اجتماعی در بقاع متبرکه، توســط مراکز افق 

انجام می گیرد.
معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان اوقاف با بیان اینکه در حال حاضر ۲00 مرکز افق 
در کشــور فعال شده است، تصریح کرد: بر اساس برنامه ریزی های انجام شده، تعداد 

این مراکز تا پایان سال به یک هزار مرکز افزایش خواهد یافت.
عادل با اشــاره به اینکه بیش از 500 بقعه متبرکه در کشــور دارای زائرسرا هستند، 
افزود: در راستای ساماندهی و استانداردسازی و ارائه خدمات بهتر به مردم، ساماندهی 

این زائرسراها در دستور کار قرار گرفته است.
وی ترویج وقف مشــارکتی را از دیگــر اولویت های ســال ۹۹ معاونت فرهنگی و 
اجتماعی ســازمان اوقاف عنوان کرد و گفت: با توجه به اینکه گرایش عمومی مردم 
به فعالیت های خیریه به الگوســازی و جهت دهی نیاز دارد و اســتفاده از شیوه های 
مناســب برای جذب کمک های خرد نیز مهم بوده، موضوع »وقف مشارکتی« را در 

دستور کار قرار داده ایم.
معاون سازمان اوقاف در خصوص فضای مجازی و استفاده از این ظرفیت تاکید کرد: 
فضای مجازی در این روزها موثرتر از فضای واقعی و فیزیکی اســت؛ استفاده از این 
ظرفیت همواره مورد تاکید بزرگان بوده اســت و ما نیز استفاده از این ظرفیت عظیم 

را به صورت جدی دنبال خواهیم کرد.
عادل درباره »توســعه فعالیت های اجتماعی« تصریح کرد: در راستای این امر مهم، 
شناســه برنامه  جدیدی طراحی شده که از مهم ترین آن ها می توان به برنامه »شمیم 

خدمت« اشاره کرد.
وی ادامه داد: »شــمیم خدمت« بســته ای از فعالیت های اجتماعی است که توسط 
مراکز افق اجرا می شــود؛ فعالیت هایی از قبیل محرومیت زدایی، کارآفرینی، مبارزه با 

آسیب های اجتماعی در این قالب عملیاتی خواهند شد.
معاون ســازمان اوقاف درباره ساماندهی اجرای نیات گفت: در راستای تطبیق شرعی 
نیــات مندرج در وقف نامه ها، کارگروهی ویژه در این معاونت با حضور کارشناســان 

معاونت اوقافی و اداره کل تحقیق برای بررسی و تطبیق نیات تشکیل شده است.

فاصله اجتماعی به کمک کلاه
 در یک گالری

یک گالری در پاریس از کاه هایی با لبه های بزرگ که با الهام از چین باستان ساخته  
شده اند برای اجرای فاصله گذاری اجتماعی استفاده می کند.

بــه گزارش ایســنا و به نقل از رویترز، یــک گالری در پاریــس، از کاه های  پاپیه 
ماشه ای رنگارنگی استفاده می کند که با الهام از کاه های دودمان »سونگ« که بین 

سال های ۹۶0 تا 1۲۷۹ میادی بر چین حاکم بود،  ساخته شده اند.
لبه هــای این کاه ها به اندازه ای بلند هســتند که بازدیدکننــدگان این گالری حین 
اســتفاده از آن ها فاصله اجتماعــی خود برای جلوگیری از شــیوع ویروس کرونا را 

می توانند رعایت کنند.
گفته می شود نخستین امپراطور دودمان »سونگ« چین به مقامات کشور دستور داده 
بود کاه هایی مشابه بر سر کنند تا نتوانند بی آنکه صدایشان شنیده شود،  سخن چینی 

کنند.
از زمان گســترش ویروس »کوویــد ـ 1۹« در جهان، موزه ها و گالری های مختلفی 
پس از بازگشــایی، قوانین جدیدی را همچون لزوم رعایت فاصله گذاری اجتماعی به 
اجــرا درآورده اند. در برخی از این مراکــز فرهنگی عامت هایی روی کف زمین و یا 

صندلی ها برای رعایت فاصله  اجتماعی چسبانده شده است.
تاکنون شمار مبتایان به ویروس کرونا در جهان از مرز ۶ میلیون نفر گذشته است.

ضرورت حمایت دولت از سینماداران؛

شاید وقت دیگر
ســرویس فرهنگ /چندی پیش وزیر  
فرهنگ و ارشــاد اســامی در نامه هایی 
جداگانه خطاب به وزرای بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی کشــور بر تسریع لزوم 
بازگشایی مراکز فرهنگی و هنری با هدف 
توجه به معیشت اصحاب فرهنگ و هنر و 
جلوگیری از ضرر و زیان صاحبان کســب 
و کارهای فرهنگــی و هنری تاکید کرده 
بود. در پی درخواست سیدعباس صالحی، 
ســتاد ملی مقابله با کرونا در جلســه روز 
بازگشایی ســالن های سینما،  با  گذشــته 
تئاتر و موســیقی از اول تیرمــاه موافقت 
کرد که این بازگشــایی مشروط به رعایت 
دستورالعمل های و پروتکل های بهداشتی 
و اســتفاده از حداکثــر 50درصد ظرفیت 

سینما است.
به گــزارش صبح امروز، روز گذشــته در 
جلســه ســتاد ملی مبارزه با کرونا، حسن 
روحانــی رئیــس جمهور اســامی ایران 
دســتور بازگشایی ســینماها و سالن های 
کنسرت را از ابتدای تیر صادر و بیان کرد: 
سینماها و کنسرت ها به شرط بلیت فروشی 
برای 50درصد ظرفیت ســالن ها و رعایت 
کامل پروتکل ها می تواننــد از ابتدای تیر 
ماه فعالیت خود را آغــاز کنند.همچنین با 
انتشار خبر بازگشایی ســینماها به دستور 
رئیس جمهور، رئیس انجمن ســینماداران 
که پیش از این نیز نامه ای را به مدیرعامل 
خانه ســینما مبنی بر جدایی این صنف از 
خانه سینما نوشته  بود، از ضرورت حمایت 
دولت از سینمادران به اندازه حمایتی که از 

تولید فیلم شده است خبر داد.
سینماداران  کرد:  بیان  قاصداشرفی  محمد 
هیچ نقشــی در فرآیند تصمیم گیری برای 
بازگشایی سینماها از ابتدای تیرماه آن هم 
با ظرفیت 50 درصدی ســالن ها نداشته اند 

و تا امروز هیچ جلســه ای برای هماهنگی 
چگونگــی  زمینــه  در  تصمیم گیــری  و 
بازگشایی سینماها از سوی دولت با انجمن 

سینماداران برگزار نشده است.
از بازگشایی سینماها استقبال خواهد شد؟

رئیس انجمن سینماداران با ابراز خشنودی 
از بازگشــایی ســینماها از ابتدای تیرماه 
اظهار کرد: این اتفاق باعث می شــود تا از 
ضرر ســینماداران و کارکنان آن که بعضاً 
از سطح معیشــتی بالایی برخوردار نیستند 
جلوگیری شــود و به نظرم استقبال خوبی 
از ســینماها خواهد شــد. زیرا بعد از ۴ ماه 
تعطیلی سینماها، مردم عاقه بیشتری به 

تماشای فیلم در ســالن بزرگ سینما و بر 
پرده های عریض و بزرگ آن دارند. 

اشرفی ضمن اشاره به اینکه فروش بالای 
فیلم ها بســتگی به خود فیلم و کیفیت آن 
دارد بیان کرد که ما طبق دستورالعمل های 
وزارت بهداشت و ستاد ملی مبارزه با کرونا 
می توانیم اقدام کنیم و تا زمانی که درباره 
ظرفیت  دســتور جدیدی داده نشــود هیچ 
اقدام جدیــد نمی توانیم بکنیم اما به نظرم 
می رســد که ظرفیت 50درصدی ســینما 
مورد بهره  برداری کامل قرار خواهد گرفت. 
اگر دقت داشته باشیم بیشتر کسب و کارها 
و مشــاغل، بعد از اینکه بازگشــایی شدند 

مورد اســتقبال مردم قرار گرفتند. بنابراین 
فکر می کنم که این اتفاق برای سینماهای 

کشور نیز رخ دهد.
دولت باید به اشتغال فرهنگی کمک کند

رئیس انجمن ســینماداران درباره احتمال 
کمــک و حمایت دولتی بــرای 50 درصد 
دیگر سالن که مورد استفاده قرار نمی گیرد 
بیان کرد: فعاً کــه در تمام این مدت، از 
طرف دولت کمک شــایانی به ما نشــده 
است. انتظار این بود همان طور که به فیلم 
و چرخه تولید آن کمک مالی می شــود به 
سینما هم توجه شود. واقعیت این است که 
فیلم و ســینما لازم و ملزوم یکدیگرند و 

نمی توان سینما را از فیلم جدا کرد. درباره 
اینکه آیا حتماً کمک مالی برای نیم دیگر 
سالن بشود، ما تقاضایی ارائه ندادیم و این 
دولت است که باید احســاس کند به کار 

فرهنگی و اشتغال آن کمک کند.
سرمایه گذاران زیادی در سینما وارد شدند 
و برای ســاخت فیلم های سینمایی هزینه 
کردند اما فیلم هایشان در پشت درب های 
ســینما مانده است، حالا این فیلم ها محل 
درآمدشــان جایی غیر از ســینما نیست. 
بنابراین با حمایت دولت از سینما می توان 
اشــتغال بهتری را هم برای سینمادران و 
هم برای فیلم های سینمایی در نظر گرفت

خبر

فیلم کوتاه »113« به کارگردانی ندا آصف به جشــنواره »بوشو« مجارستان 
راه پیدا کرد.به گزارش صبح امروز به نقل از روابط عمومی انجمن ســینمای 
جوانان ایــران، فیلم کوتاه »113« ســاخته ندا آصف در شــانزدهمین دوره 

جشنواره بین المللی فیلم  Busho مجارستان نمایش داده خواهد شد.
 جشنواره »بوشــو« فیلم های کوتاه داستانی، انیمیشن و تجربی را در چندین 
بخش به نمایش می گذارد و در این دوره از یک تا ششــم ســپتامبر، در شهر 
بوداپســت برگزار خواهد شد.نویسندگی این فیلم کوتاه را علی شمس بر عده 
داشته و علی پویا قاسمی تنها بازیگر 113 است.از دیگر عوامل این فیلم کوتاه 
می توان به کارگردان: ندا آصف، نویســنده: علی شــمس، صداپیشگان: پوریا 
شــکیبائی، میرحســین نونچی، ماکان بابکی، علیرضا بیات، مدیرفیلمبرداری: 
مسعود سامی، تدوین: بهرنگ سنجابی، طراحی و ترکیب صدا: بهمن اردلان، 

صداگذار: امین میرشــکاری، موسیقی: مدیا هاشمی، اصاح رنگ و نور: نیما دبیرزاده، طراح گریم: احسان رناسی، طراح 
صحنه و لباس: صبا قاسمی، صدابردار: محمود کاشانی، مدیر تولید: سمیرا قربان نژاد، عکاس: احمدرضا شجاعی، تهیه 

کنندگان: نیما دبیرزاده، آنیتا آصف و ندا آصف، پخش بین الملل: میدیا کیاست اشاره کرد.

سریال هم گناه در تلوزیون کردستان عراق به نمایش در خواهد آمد.
به گزارش صبح امــروز به نقل از روابط عمومی ســریال »هم گناه«، اولین 
سریال ساخته شده توسط مصطفی کیایی از شبکه تلویزیونی کردستان عراق 

به نمایش درخواهد آمد.
هم گناه با بازی بازیگرانی چون پرویز پرســتویی، هدیه تهرانی، محسن کیایی 
و حبیب رضایی با روایت داســتانی پر رمز و راز از خانواده بزرگ صبوری، در 

بهمن ماه سال ۹8 وارد شبکه نمایش خانگی و پخش آناین شد.
هم اکنون و با گذشــت 13 قسمت از این ســریال، شبکه »کرد ست« میزبان 

پخش »هم گناه« خواهد بود.
این صادرات فرهنگی در حالی اتفاق می افتد که پس از ســریال »شــهرزاد«، 
»هم گناه« دومین ســریال ایرانی با کیفیت جهانی است که به سرمایه گذاری 

پلتفرم های وی اودی قابلیت رقابت با تولیدات خارجی و پخش در شبکه های بین المللی را پیدا کرده است.
این شبکه عراقی به تازگی امتیاز پخش سریال »هم گناه« را خریداری کرده است و به زودی آن را پخش خواهد کرد.

 

جشنواره بوشو مجارستان، میزبان فیلم کوتاه ایرانی سریال جذاب »هم گناه« صادر شد

نمایشــگاه تصویر ســال از امرزو 
کار  ماه  یکشــنبه هجدهم خرداد 

خود را از سر گرفت.
به گزارش صبــح امروز به نقل از 
دبیرخانه تصویر ســال، هفدهمین 
نمایشــگاه تصویر سال که از دوم 
اســفند 13۹8 در خانه هنرمندان 
ایران آغاز شــد و پس از سه روز 
در پی شیوع پاندمی ویروس کرونا 
تعطیل شده بود، از امروز، هجدهم 

خرداد 13۹۹ بازگشایی شد.
این در حالی اســت که همچنان تمامی برنامه های نمایش فیلم های هفدهمین جشــنواره فیلم تصویر و 

بخش مستندهای برگزیده ی »چهل سال تهران« تا اطاع بعدی تعطیل خواهند بود.
امسال تصویر سال، به رسم هرساله  گردهم آیی پایانی برای عکس یادگاری »جاده ی تصویری ها« ندارد 
ولی پیش بینی شــده  است مراســم ویژه ای برای اعام نتایج داوری و معرفی برگزیدگان صرفا با حضور 
نمایندگانی از جمع داوران و نامزدهای هر بخش، ششم تیرماه 13۹۹ در تالار شهناز و با نمایش آناین 

برگزار شود.
در طول دوران قرنطینه شش پروژه منتخب تصویر سال و عکس های بخش ایران ما به صورت مجازی 
منتشر شدند که این پروژه ها نیز همزمان با از سرگیری دوباره نمایشگاه تصویر سال در گالری میرمیران 

خانه هنرمندان ارائه خواهند شد.
آثار هنرمندان راه یافته در بخش جوان به صورت مســتقل در طبقه نخست خانه هنرمندان ارائه شده اند و 
همچون ســایر دوره های گذشته، گالری ممیز به پوستر و کاریکاتور هنرمندان مدعو و آزاد و جوانان زیر 

۲5 اختصاص پیدا کرده است. 
همچنین در بخش گزیده کارتون و کاریکاتورهای مطبوعاتی ســال ایران همچون چهار ســال گذشته، 

به صورت مالتی مدیا از طریق ویدئو پروژکشن روی دیوار است.
در گالری پاییز، راهروی شــرقی طبقه ی همکف، عکس های خبری، ورزشــی و مستنداجتماعی بخش 
جوانان زیر ۲5 ســال ارایه شده اند و گالری زمســتان در راهروی غربی خانه، میزبان عکس های جوانان 
زیر ۲5 سال در بخش نگاهی دیگر و هنر و هنرمندان است؛ تصاویر بخش آزاد هنر و هنرمندان هم در 

گالری نامی روی دیوار رفته است.
ولی در طبقه دوم خانه، گالری تابســتان به منتخبی از رویدادها مهم سیاســی، اجتماعی و ورزشی ایران 
و جهان از ســیل بهار ۹8 تا وقایع آبان ماه، تشــییع سردار سلیمانی، ســقوط هواپیمای اوکراینی و ... با 

عکس های بخش خبری و ورزشی سال اختصاص داده شده است.
تصاویر راه یافته در بخش مالتی مدیای هفدهمین تصویر ســال نیز در دو نمایشگر مستقر در طبقه دوم 
در دو بخــش آزاد و جوان نمایش داده می شــوند. گالری میرمیران هــم دربرگیرنده بیش از ۲۴0 قاب 

عکس های موبایلی است.

دانشــجویان دانشــگاه ها و مراکز 
آمــوزش عالی کشــور تــا پایان 
خردادماه جــاری فرصت دارند در 
»شعر  ملی  جشــنواره  نخســتین 

دانشجویی« شرکت کنند.
به گزارش ایســنا، این جشــنواره 
که در نخســتین دوره  خــود، در 
قالب هــای »کاســیک، نیمایی، 
ســپید و آزاد، ترانه، طنز و شــعر 
از کلیه   ترجمه« برگزار می شــود، 
دانشــجویان مقطع هــای مختلف 

تحصیلی دعوت کرده است که در بخش رقابتی این جشنواره  ملی شرکت و برای به دست آوردن تندیس 
»رودکی« رقابت کنند.

عاقه مندان برای ثبت نام و شرکت در جشنواره که کلیه  مراحل آن به صورت الکترونیکی انجام می شود، 
می توانند به این سامانه های اینترنتی eventta.ir و sheredaneshjoei.ir می توانند مراجعه کنند.

تنها شرط های شرکت در این جشنواره  سالیانه که با دبیری علمی علیرضا بهرامی و دبیری اجرایی فرزین 
پورمحبی، به همت معاونت فرهنگی جهاد دانشــگاهی و با مشــارکت دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی 
کشــور برگزار می شود، دانشجو بودن صاحب آثار و نیز حایز رتبه نبودن آثار ارسالی در دیگر جشنواره ها 

اعام شده است.
هر شرکت کننده در هر یک از قالب ها، حداکثر با 3 اثر و جمعا حداکثر با 18 اثر در این جشنواره می تواند 

شرکت کند.
نقیضه نویسی ادبیات کهن، شــعرخوانی معاصر، خوانش متون ادبی کهن و نقد و معرفی مجموعه اشعار 
از دیگر بخش های جنبی جشــنواره است که شرکت کنندگان برای به دست آوردن حداکثر امتیاز، در این 

بخش ها نیز می توانند شرکت کنند و اثر بفرستند.
محفل های شــعری نخستین دوره  جشــنواره  ملی شعر دانشجویی از روز ملی شعر و ادب سال 13۹8 در 
معاونت فرهنگی جهاد دانشگاهی، دانشگاه شهید بهشــتی، دانشگاه زنجان، دانشگاه عامه طباطبایی، 
دانشــگاه گرگان و دانشــگاه الزهرا )س( برگزار شــد. در این رویدادها، عاوه بر برگزاری نشست های 
تخصصی و شــعرخوانی دانشجویان و استادان دانشگاه، تجلیل و اهدای تندیس »رودکی« به محمدرضا 
شــفیعی کدکنی، ســاعد باقری، محمدعلی بهمنی، عبدالجبار کاکایی و ناصر فیض، از دیگر بخش های 
رویدادهای شاعرانه  جشنواره  ملی »شعر دانشجویی« بود که هر کدام زیر یک شاخه شعری برگزار شدند.

دانشــگاه های اســتان های خراســان رضوی، اصفهان و گیان مقصدهای بعدی کاروان جشنواره شعر 
دانشــجویی در اسفند و فروردین گذشته بودند که به دلیل شیوع ویروس کرونا، این محفل های شاعرانه 
لغو شــدند. همچنین برگزاری اردوی بزرگ برگزیدگان جشنواره نیز قرار بود در تابستان پیش رو برگزار 
شــود که به همین دلیل، برگزاری آن در دور نخســت، به شکل مجازی و با رویکرد آموزش فرایندمدار 
پیش بینی شــده اســت.آیین پایانی نخستین دوره جشــنواره ملی شعر دانشــجویی نیز روز دهم تیرماه  

به صورت مجازی برگزار خواهد شد.
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شهردار مشهد گفت: »باغ خونی« به لحاظ میراث فرهنگی و معنوی یکی 
از مظاهر با اهمیت است، امیدوارم بتوانیم در چند ماه آینده به شهروندان و 
عاقمنــدان در خصوص تملک باغ خونی و قرار دادن آن به عنوان عنصر 
میراث معنوی خبر های خوبی بدهیــم. به گزارش صبح امروز محمدرضا 
کائی در حاشــیه بازدید از محله سرشــور )خانه تاریخی نوریان(، با بیان 
این خبر اظهارکرد: بخشــی از هویت شهر مشــهد به دلیل سرعت بالای 

ساخت و ساز و انقباض فضا و زمان در سال های اخیر دستخوش مخاطره 
قرار گرفته اســت.وی با بیان اینکه قرار گرفتن این محات در طرح های 
بالادست نیازمند اهتمام عمومی زیادی است، خاطرنشان کرد: اقدامات ما 
در زمینه خانه های تاریخی و احیای عناصر مربوط به هویت شــهر مشهد 
در حوزه های تاریخی دارای نقطه عطفی همچون وجود عمارت های مهم 

در پیرامون حرم مطهر است. 

شهردار مشهد خبر داد:

»باغ خونی« یکی از 
مظاهر مهم از لحاظ 
میراث فرهنگی و معنوی 
است

افتتاح نخستین اقامتگاه بوم گردی ویژه 
معلولان در چناران

مدیر میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی چناران از صدور نخستین پروانه بهره برداری 
بوم گردی ویژه معلولان در روستای رادکان این شهرستان خبر داد.به گزارش صبح امروز، 
محمد طاهریان مقدم افزود: این اقامتگاه بوم گردی »ریزه گل« نام دارد که برای معلولان 
در یک طبقه مناسب سازی شده و دارای چهار سوئیت و ظرفیت ۲0 نفر با معماری سنتی 
و ســقف تیر پوش است.وی ادامه داد: اقامتگاه بوم گردی ریزه گل تنها اقامتگاه بوم گردی 
در اســتان خراسان رضوی است که با توجه به این که مدیر آن جزء جامعه معلولان است 
کاما برای معلولان مناسب ســازی و آماده شده است.مدیر میراث  فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی چناران گفت: پیش از این ۲0 مجوز موافقــت اولیه برای احداث اقامتگاه 
بوم گردی در روستاهای شهرستان چناران از جمله رادکان، فریزی، بقمچ و آبگاهی، گلمکان 
و اخلمد صادر شــده است.طاهریان افزود: روستای رادکان دارای ابنیه تاریخی منحصر به 
فردی از جمله برج تاریخی رادکان، مسجد قدیمی، حمام و آرامگاه خواجه رادکان و یخدان 
قدیمی اســت که هرساله پذیرای حدود نیم میلیون گردشــگر و مسافر داخلی و خارجی 
است.وی با اشاره به ظرفیت ها و جاذبه های گردشگری این روستا ادامه داد: از جاذبه های 
گردشگری این روستا می توان به رودخانه های دائمی و فصلی، دامنه کوه های هزارمسجد، 
محصولات باغی، غذاهای ســنتی، ســرکه محلی و گیاهان دارویی اشاره کرد.شهرستان 
چناران در فاصله 50 کیلومتری مشــهد مرکز استان خراسان رضوی قرار دارد و وجود این 

اقامتگاه ها کمک زیادی به اقتصاد و رشد توسعه گردشگری  شهرستان خواهد کرد.

رئیس کمیسیون  حمل ونقل و ترافیک شورای شهر مشهد 
مطرح کرد؛

احتمال توقف افزایش بهاء
 قطارشهری مشهد

رئیس کمیسیون عمران، حمل ونقل و 
ترافیک شورای اسامی شهر مشهد 
با اشــاره به برگزاری جلسه ای برای 
تصمیم گیــری در مورد بهــاء بلیت 
اتوبوس گفت: ممکن اســت در این 
جلسه تصمیم بگیریم که افزایش بهاء 

مترو نیز متوقف شود.
مجتبی بهاروند در گفت وگو با ایسنا، 
در خصــوص عــدم افزایــش بهاء 

اتوبوس، اظهار کرد: فرمانداری درخواســت داشته که بهاء بلیت اتوبوس فعا افزایش پیدا 
نکند. در این خصوص جلسه ای برگزار خواهد شد که هنوز زمان آن اعام نشده است. نظر  
فرمانداری این است که بهاء بلیت اتوبوس افزایش پیدا نکند. نظر من هم  این است که با 
توجه به اینکه اتوبوس به صورت مویرگی همه شهروندان را پوشش می دهد بهاء آن افزایش 
پیدا نکند.وی با اشــاره به اینکه »من به شــخصه و از ابتدا مخالف افزایش بهاء اتوبوس 
بوده ام«، افزود: در مترو فقط خط یک و  دو را داریم که شمول آنچنانی ندارد، به همین دلیل 
بهاء بلیت مترو افزایش یافته اما اعام کردیم که افزایش بهاء اتوبوس متوقف شود. ممکن 
است در جلسه ای که برگزار خواهدشد، تصمیم گرفته شود که افزایش بهاء مترو نیز متوقف 
شود. این تصمیم بستگی به آن جلسه دارد.رئیس کمیسیون عمران، حمل ونقل و ترافیک 
شورای اسامی شهر مشــهد ادامه داد: در ابتدا نظر شخصی من این بود که افزایش بهاء 
اتوبوس صورت نگیرد و افزایش بها تنها در مترو باشد، اما تصمیم نهایی مصوبه شورا بود. 
ممکن است توقف افزایش بهاء مترو نیز تصمیم گیری شود.وی بیان کرد: فرمانداری توقف 
افزایش بهاء بلیت اتوبوس را به صورت شفاهی به رئیس شورا اعام کرده که افزایش بهاء 

اتوبوس را به تعویق بیندازیم، اما هنوز به صورت کتبی اعام نشده است.  

ستاد امر به معروف و نهی از منکر و صیانت از حقوق شهروندی 
شهرداری مشهد تصویب کرد؛

تاکید بر ترویج قانون مداری، اطلاع رسانی، 
شفافیت و مشارکت شهروندان در 

تصمیمات شهری 
ستاد امر به معروف و نهی از منکر و صیانت از حقوق شهروندی شهرداری مشهد، تمرکز 
بر ترویج قانون مداری، اطاع رسانی، شفافیت و مشارکت شهروندان در تصمیمات شهری 
را تصویب کرد.به گزارش پایگاه اطاع رسانی شهرداری مشهد، سید مجتبی منتظری، با 
بیان این خبر اظهار کرد: در نشستی که با حضور معاون شهردار و رئیس سازمان اجتماعی 
فرهنگی شهرداری مشهد، مدیرکل حوزه شهردار و امور مناطق شهرداری و اعضای ستاد 
برگزار شــد، تمرکز بر ترویج سه معروف و پیشگیری از سه منکر درحوزه مدیریت شهری 
تصویب و اقدامات مورد نیاز برای تحقق آن در دســتور کار قرار گرفته است.وی افزود : بر 
همین اســاس بر ترویج قانون مداری، اطاع رســانی و شفافیت، مشارکت شهروندان در 
تصمیمات شــهری، عدالت در دسترسی همگانی به امکانات شهری به عنوان سه معروف 
و پیشــگیری از لطمه به کرامت انسانی، فساد و تبعیض در دسترسی به امکانات شهری و 
صدمه به محیط زیســت شــهری نیز به عنوان سه منکر در حوزه مدیریت شهری تمرکز 

خواهد شد.
دبیرستاد امربه معروف و نهی از منکر وصیانت از حقوق شهروندی شهرداری مشهد به ویژه 
برنامه های در نظر گرفته شــده برای سال روز تصویب منشور حقوق شهرنشینی اشاره و 
بیان کرد: با تصویب ســتاد امر به معروف و نهی از منکر و صیانت از حقوق شهروندی نیز 
مقرر شد 1۷ تیرماه همزمان با سال روز تصویب منشور حقوق شهرنشینی نمایشگاه عملکرد 
و دستاوردهای شهرداری مبتنی بر منشور حقوق شهرنشینی از جمله مشهد شهرهمگان، 
شهر ترمیمی، شهر دوستدار کودک و کان پروژه های حوزه فرهنگی و اجتماعی در سطح 
معاونت ها و مناطق در نگار خانه شهر برپا شود.منتظری خاطرنشان کرد: همچنین همزمان 
با 1۷ تیرماه نشست تبیین و بررســی عملکرد ها و راهبرد های آینده منشور حقوق شهر 
نشــینی، در کنار تریبون آزاد و کارگاه های استارت آپ ویژه شورای اجتماعی محات نیز 
برگزار خواهد شد و طرح های گرافیکی و مفهومی اینفوگرافی نیز در این زمینه منتشر می 
شــود .وی اضافه کرد: در نشست امروز ستاد، همچنین ویژه برنامه های گرامیداشت هفته 

عفاف و حجاب با تاکید بر مفهوم عفاف و حجاب نیز بررسی و به تصویب رسید.

با تسهیلگری در بافت های قدیمی مشهد انجام می شود:

احیای تاریخ 
رئیــس کمیســیون 
و  شهرســازی 
شــورای  معماری 
شهر مشــهد گفت: 
روشــی که شــورای 
پنجم  دوره  اســامی 
برای  مشــهد  شــهر 
بازســازی  و  مرمــت 
بافت هــای تاریخی در 
نظر گرفته است، روش 
که  است  تسهیل گری 
برای پیشــگیری از زوال با ایــن اقدامات 
بخشی از تاریخ و هویت شهر احیا می شود.

محمــد هــادی مهدی نیــا در بازدیــد از 
ظرفیت های بافــت تاریخی، افتتاحیه دفاتر 
تاریخــی جنت و  تســهیل گری محات 
سرشور و بهره برداری از خانه تاریخی نوریان 
اظهار کرد: روش تســهیل گری دو شاخص 
اصلی دارد که شــامل همکاری و مشارکت 
مردم و ختم شدن به یک سند توسعه محله 
اســت که سند توسعه محله باید هماهنگی 
لازم و یــا تغییرات پیشــنهادی لازم را با 

طرح های مصوب داشته باشد.
وی افزود: برای بافت تاریخی شــهر مشهد 
نیز روش تسهیل گری انتخاب شده است و 
دفاتر منتخب نیز هــر دو مولفه لازم یعنی 
توانمندی در حوزه تولید اسناد برای انطباق با 
طرح های بالادستی و تجربه و شناخت کافی 

از بافت های قدیمی را دارند.
رییس کمیســیون شهرســازی و معماری 
شورای شهر مشهد بیان کرد: امیدواریم این 
کار، نقطه شــروعی برای جلوگیری از زوال 
شهری در بافت های تاریخی شهرمان باشد.

مهدی نیا خاطرنشــان کرد: شهرها وقتی 
از حد مشــخصی بزرگ تر می شوند، اگر در 
حوزه عملکــرد تعاریف جدیدی برای آن ها 
اتفاق نیفتد و به مرکز شهر رسیدگی کافی 
نشود کم کم رو به زوال و بیمار شدن می رود 
و کاربری هــای قبلی آن خالی می شــود و 
جمعیت هویت مند آن محات کوچ می کنند 
و درنهایــت تنها یک کالبد بدون کارکرد از 

آن باقی می ماند که ارزشی هم ندارد.
وی اضافــه کرد: متاســفانه طی دهه های 
گذشــته برای بافت تاریخی شــهر مشهد 
اتفاقات خوبی نیافتده است اما امیدواریم در 
شرایط فعلی با رویکرد بازآفرینی و استفاده 
از دفاتر تسهیل گری تاثیرات مثبت آن را در 
طی سال ها ببینیم و در هر دو حوزه عملکرد 
و کالبد شاهد اتفاقات خوبی در شهر مشهد 

باشیم.
رییس کمیســیون شهرســازی و معماری 
شورای شهر مشــهد در خصوص امتیازات 
مثبت و بسته هایی که برای سرمایه گذاران و 

مالکان خانه های قدیمی در نظر گرفته شده 
است، گفت: با همکاری سازمان بازآفرینی 
شهری یک بسته تشویقی در قالب طرح به 
شورای شهر بردیم که تاکید این بسته بیشتر 
بر عملکرد اســت زیرا تا زمانی که عملکرد 
اصاح نشــود بررســی کالبد تنها یک امر 

ظاهری است. 
بازآفرینی بافت تاریخی، احیا هویت 

شهر است
هم چنین نائب رئیس کمیسیون شهرسازی 
و معماری شورای شهر مشهد گفت: هویت 
یک شهر وابسته به بافت تاریخی آن است 
و هنگامی که به بافت تاریخی بها می دهیم 
در واقع به هویت آن شــهر بهــا و ارزش 

می دهیم.
سید مسعود ریاضی اظهار کرد: همان طور 
که در بازدید امروز مشــاهده کردیم، ارزش 
گذاری نســبت به بافت های قدیمی شهر 
سالها است که مورد بی توجهی قرار گرفته 
و بخش عظیمــی از این ثروت ملی از بین 
رفته است و برای احیا و بازسازی آن نیاز به 

عزم جدی داریم.
وی افــزود: بخشــی از توجه و رســیدگی 
به بافت های قدیمی شــهر توســط دفاتر 
تسهیل گری که مورد حمایت ویژه شورای 
شهر هم قرار دارد، انجام می شود که قسمتی 
از آن را نیــز در طی بازدید امروز مشــاهده 
کردیــم و دیدیم کــه یکی از ایــن دفاتر 
تسهیل گری دفتر خود را احیا کرده است و 
برای بازســازی و زنده شدن بافت تاریخی 
و شــکل گرفتن هویت قدیمی آن تاش 

می کند.
رییس کمیســیون ویژه توسعه و بهسازی 
توس شــورای اسامی شــهر مشهد بیان 
کرد: یکی از موثرترین ارکان در این زمینه 
پرداختن به دفاتر تســهیل گری است، مورد 
دیگر، تعامل با سازمان میراث فرهنگی است 
که خوشــبختانه در این دوره این اتفاق به 
خوبی افتاد و ارتباط خوبی با سازمان میراث 

فرهنگی برقرار شد. 
فعالســازی دفاتــر تســهیلگری تاریخی، 

رویکردی نو در مدیریت شهری مشهد
هم چنین رئیــس کمیســیون اقتصادی، 
سرمایه گذاری و مشارکت های شورای شهر 
مشــهد گفت: به منظور آغــاز حرکتی نو و 
رویکردی جدید در مدیریت شهری مشهد، 
شهرداری و ســازمان بازآفرینی تصمیم به 
فعالسازی دفاتر تسهیلگری تاریخی گرفت؛ 
با این هــدف که بناهای بــاارزش میراثی 
در حوزه شهرســازی خــود را حفظ کنیم و 

بازآفرینی را در این رابطه فعال کنیم.
 احمد نــوروزی با بیان اینکــه بازآفرینی 
فرآیندی وسیع و شامل حوزه های مختلف 

فرســوده  بافت های  اظهارکــرد:  اســت، 
گونه های مختلفی، اعم از بافت های ناکارآمد 
مرکز شهر، حاشیه نشینی، روستاهای الحاق 
شــده به شهر، مراکز نامتجانس مثل زندان 
و کارخانجــات، گاراژهای مســافربری و 

بافت های تاریخی را شامل می شود.
نوروزی افزود: شورای پنجم شهر مشهد از 
ابتــدای فعالیت خود توجه ویژه ای به مقوله 
بازآفرینی داشت و در گام نخست شهرداری 
مشهد را مکلف به تشکیل سازمان بازآفرینی 
کرد؛ ســازمانی که در میان نامهربانی های 
وزارت کشور و اعمال نظرات نادرست آنها 

نهایتا شکل گرفت.
وی با بیان اینکه شــهرداری مشهد در گام 
دوم ملزم به ایجاد ۲0 دفتر تسهیلگری شد و 
در حال حاضر ۲8 دفتر مستقر و فعالیت خود 
را آغاز کرده اند، گفت: به منظور آغاز حرکتی 
نو و رویکردی جدید در مدیریت شــهری 
بازآفرینی  مشهد، شــهرداری و ســازمان 
تصمیم به فعالســازی دفاتر تســهیلگری 
تاریخــی گرفت؛ با این هــدف که بناهای 
باارزش میراثی در حوزه شهرســازی خود را 
حفظ کنیم و بازآفرینی را در این رابطه فعال 

کنیم.
رئیس کمیسیون اقتصادی و سرمایه گذاری 
شورای شهر مشهد خاطرنشان کرد: بناهای 
تاریخی، ســرمایه متعلق به مالکان است و 
باید شــرایط را به نحــوی پیش ببریم که 
صرفنظر از زیبایی شهری، نمای ساختمان ها 
و بازسازی و مرمت داخل بنا، به اقتصاد آنها 

هم بپردازیم.
نوروزی افزود: اگر همه این تاش ها را بکنیم 
ولی به لحاظ اقتصادی، این ســاختمان ها 
برای مالکان دارای بازدهی نباشــد و ارزش 
افزوده ایجاد نکنــد، عما نمیتوانیم از آنها 
نگهداری کنیم؛ شــیوه غلطی که سازمان 

میراث فرهنگی پیش گرفته و هر بنا باارزش 
و تاریخی که روی آن دست می گذارد، باعث 
قفل شدنش می شود و بسیار رفتار صلب و 

سختی دارد.
وی همچنین گفــت: در تعامل برای حفظ 
هویت تاریخی شــهر و مســائل اقتصادی 
باید برنامه ریزی کنیم که آثار حفظ شود؛ در 

غیراینصورت دچار مشکل خواهیم شد.
بازسازی و بازآفرینی بناهای تاریخی 

وحدت رویه داشته باشند
نایب رئیس شــورای شــهر مشهدمقدس 
گفت: به منظور بازسازی و بازآفرینی بناهای 
تاریخی باید الگوی مشــترکی داده شــود 
تا هر قطعه و ملک بنا به ســلیقه شخصی 
بازسازی نشود و شاهد وحدت رویه باشیم؛ 
وحــدت رویه ای که هویــت تاریخی بنا و 
زمان ساخت، دوره قاجار و پهلوی، را برای 

بازدیدکننده تداعی کند.
حمیدرضا موحدی زاده اظهارکرد: ســازمان 
بازآفرینی شــهرداری مشهد ماموریت پیدا 
کرده تا بتواند فضاهای سنتی شهر مشهد، 
که تعداد بسیاری هم هســتند، را بویژه در 
بافت پیرامونی حرم مطهر رضوی شناسایی 

و بازآفرینی کند.
وی با بیان اینکه برای تحقق و اجرایی شدن 
این ماموریت، حدود ۴0 دفتر تســهیلگری 
پیش بینی شــده کــه تاکنــون۲8 دفتر در 
محات هدف مستقر شــده اند و ۴0 دفتر 
دیگر نیز تا پایان ســال فعالیت خود را آغاز 
خواهند کرد، گفت: بخشی از هویت معماری 
و تاریخی شــهر ما به بناها و آثاری متعلق 
به دوره های قاجــار و پهلوی برمی گردد و 
ضمن اینکه معرف تاریخ ارزشــمند ماست، 
هموطنان و مردم را با ســلیقه و نگرش و 
دیدگاه مشهدی ها در بیش از 100 سال قبل 
آشنا می کند؛ لذا این ماموریت را به سازمان 

بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری مشهد 
دادیم.

موحدی زاده خاطرنشــان کرد: بخشــی از 
بناهای تاریخی به جا مانده از ســالها قبل، 
در حال خراب شــدن است و بخشی هم به 
حال خودش رها شده چراکه برنامه جدی و 
مشــترکی برای تشویق مردم به نوسازی و 

احیاء این بناها وجود نداشته است.
وی با تاکید بر اینکه شهرداری و ارگان های 
مربوطه و مالــکان میتواننــد در تعامل با 
یکدیگــر گام های ارزشــمندی در جهت 
بازآفرینی بناهای تاریخــی بردارند، گفت: 
برخــی از این بناها به دلیــل فوت مالکان، 
درگیر مسائل وراثتی شده و باید پیش بینی 
مشوق و یا نحوه مشارکتی سازنده، با کمک 

ورثه این بناها را بازسازی کنیم.
موحدی زاده افزود: بخشی از بناهای تاریخی 
و میراثی را دفاتر تسهیلگری شناسایی کرده 
و این آثار در سازمان بازآفرینی نیز رصد شده 
و بانک اطاعاتی آنها درحال تکمیل است.

نایب رئیس شــورای شهر مشــهد با بیان 
اینکه رویکرد شورای پنجم، حتی الامکان، 
شناســایی آثار تاریخی باارزش و بازسازی 
و بازآفرینــی آنها با کمک مالــکان و اداره 
کل میراث فرهنگی و گردشــگری است، 
اظهارکرد: شناسایی این بناها و راه حل های 
ارائه شــده در قالب دفاتر تســهیلگری و با 
بهره گیری از مهندســان و معمــاران زبده 

اجرایی می شود.
موحــدی زاده گفــت: به منظور بازســازی 
و بازآفرینــی بناهای تاریخــی باید الگوی 
مشــترکی داده شود تا هر قطعه و ملک بنا 
به سلیقه شــخصی بازسازی نشود و شاهد 
وحدت رویه باشــیم؛ وحــدت رویه ای که 
هویت تاریخی بنا و زمان ساخت، دوره قاجار 

و پهلوی، را برای بازدیدکننده تداعی کند.

خبر

مدیر کل راه و شهرسازی خراسان 
رضوی نیز در این نشست گفت: این 
اســتان ظرفیت بالایی در افزایش 
تولید مسکن ملی در محات هدف 

بازآفرینی شهری دارد.
به گزارش صبح امــروز قدرت الله 
ابک در نشســتی که با این موضوع 
برگزار شــد، افزود: استان خراسان 
رضوی دارای ۷3 شــهر اســت که 
31 شهر آن در مجموع دارای 11۷ 
محلــه دارای طرح هدف بازآفرینی 

شهری تا افق سال 1۴05 است، مساحت محات هدف بازآفرینی شهری استان حدود ۹ هزار و ۲00 هکتار 
است که شامل ۲ هزار و 55 هکتار بافت ناکارآمد میانی، پنج هزار و ۴۷۷ هکتار سکونتگاه های غیررسمی و 
یک هزار و ۶۶۹ هکتار بافت تاریخی است.وی در خصوص عملکرد برنامه بازآفرینی شهری )نوسازی مسکن( 
اداره کل راه و شهرســازی خراسان رضوی از فروردین ماه ســال 13۹8 تاکنون ادامه داد: براساس گزارش 
سامانه پرداخت تسهیات بافت فرسوده، سهم اباغی استان خراسان رضوی سه هزار و ۹۹۶ فقره تسهیات 
است که تاکنون یکهزار و 5۹۹ فقره از تسهیات اباغی طی دو مرحله به استان اختصاص یافته است.مدیر 
کل راه و شهرسازی خراسان رضوی گفت: دبیرخانه طرح اقدام ملی مسکن در بافت محات هدف تاکنون 
بالغ بر ۲ هزار و 5۷3 واحد متقاضی دریافت تسهیات به بانک معرفی کرده که 8۶۶ واحد آن با بانک قرارداد 
بسته است.وی افزود: در طرح اقدام ملی مسکن یکی از اقدامات دولت ارائه تسهیات در بافت های فرسوده 
شــهری است که به منظور ساخت پنج هزار و ۶5۷ واحد مسکونی در نظر گرفته شده و با توجه به استقبال 
از تســهیات و تخفیفات دولتی در این بخش درخواست اختصاص ۶ هزار فقره تسهیات جدید برای این 
استان به وزارت راه و شهرسازی ارائه شده است.در این نشست شهرداران شهرهای مختلف استان سوالات 
و مشکات خود را در حوزه بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری مطرح و رهنمودهای لازم را دریافت کردند 
و تصمیماتی برای تســهیل دسترسی شهروندان به تسهیات و مشوق های پیش بینی شده در این زمینه 
در حوزه شهرداری ها و سایر بخش های مرتبط اتخاذ شد.دولت تدبیر و امید »طرح اقدام ملی تولید و عرضه 
مســکن« را زمستان پارسال رونمایی و پیرو آن وزارت راه و شهرسازی شهریور امسال ثبت نام از متقاضیان 
را در کرمان به عنوان نخستین استان آغاز کرد.برنامه ریزی برای ساخت ۴00 هزار واحد مسکونی در اجرای 
»طرح اقدام ملی تولید و عرضه مسکن« در کشور صورت گرفته است که بر این اساس ۲00 هزار واحد در 
شهرهای جدید با مشارکت بخش خصوصی، 100 هزار واحد در مناطق بافت فرسوده شهری توسط شرکت 
بازآفرینی شهری و 100 هزار واحد نیز توسط بنیاد مسکن انقاب اسامی ساخته می شود. خراسان رضوی با 
وسعت 118 هزار و 851 کیلومترمربع معادل هفت درصد مساحت کل کشور شامل ۲8 شهرستان، ۷0 بخش 
و دو هزار و 5۴0 روستا است. این استان همچنین با 8.1 درصد جمعیت کشور ۶ میلیون و ۴3۴ هزار و 501 
نفر جمعیت در قالب ۲ میلیون و ۴50 هزار و ۹1۶ خانوار دارد که یک میلیون و ۷33 هزار نفر از این جمعیت 
در روستاهای استان سکونت دارند.5۲،۴ درصد جمعیت خراسان رضوی در شهرستان مشهد، 1۹،۴ درصد در 
چهار شهرستان نیشابور، سبزوار، تربت جام و تربت حیدریه و بقیه نیز در ۲3 شهرستان دیگر آن سکونت دارند.

میراث فرهنگــی،  مدیــرکل 
صنایع دستی خراسان  و  گردشگری 
رضوی گفت: ثبــت جهانی توس 
در صــورت اباغ طــرح راهبردی 
شورای عالی شهرسازی و معماری 

تسریع خواهد شد.
به گزارش صبــح امروز، ابوالفضل 
مکرمی فر با بیان این مطلب افزود: 
حدود یک ســال اســت در انتظار 
اباغ طرح راهبردی شورای عالی 
شهرســازی و معماری هستیم، تا 

این زمان، موضوع در شورای فنی وزارت میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی مصوب شده و برای 
اباغ نهایی به وزارت راه و شهرسازی فرستاده شده است.او درباره ثبت جهانی آثار تاریخی استان اظهار 
کرد: ســازمان آموزشــی، علمی و فرهنگی ملل متحد)یونسکو( به دلیل محدودیت های مالی که دارد هر 
ســال فقط حدود ۲۷ پرونده جدید را برای ثبت در آثار جهانی می پذیرد و هر کشور نیز فقط یک سهمیه 
دارد.مکرمی فر ادامه داد: از آنجا که یونســکو سالانه یک سهمیه از هر کشور می پذیرد و کشور ما دارای 
ظرفیت های بزرگ و مهمی در حوزه ثبت جهانی آثار است، باید پرونده ها بر اساس اهمیت به این سازمان 

فرستاده شود که این باعث کندی پیشرفت کار است.
مدیرکل میراث فرهنگی خراســان رضوی درباره ثبت جهانی آســبادهای نشــتیفان نیــز گفت: پایگاه 

میراث فرهنگی آسبادهای ایران در حال پیگیری ثبت جهانی این آسبادهاست.
مکرمی فر با اشاره به تعداد آسبادها در 3 استان خراسان رضوی، خراسان جنوبی و سیستان و بلوچستان 
افزود: بررسی و ثبت این آسبادها در دست اقدام است و باتوجه  به اینکه باید آسبادها به  صورت زنجیره ای 
ثبت شوند، از این رو در فهرست موقت ثبت قرار گرفته اند و سایر مراحل تکمیل و ارسال پرونده ها در حال 
انجام است.او تاکید کرد: پرونده آسبادهای خراسان رضوی در مقایسه با سایر استان ها کامل تر است،  اما 

با توجه به زنجیره ای بودن موضوع باید در سطح 3 استان به پیشرفت چشمگیری برسد.
مکرمی فر یادآور شــد: همچنین شناسایی همه آسبادها در تمام نقاط استان و مرمت و راه اندازی تعدادی 
از آن ها و تعیین حریم شــان برای حفاظت مؤثر در دســت پیگیری است.مدیرکل میراث فرهنگی استان 
درباره آثار تاریخی خراســان رضوی که ثبت جهانی شــده اند، گفت: قنات قصبه گناباد در سال ۲01۶ با 

شماره ثبت 150۶ ثبت جهانی شد.
مکرمی فر درباره آثاری که در فهرســت موقت آثار جهانی قرار گرفته اند، افزود: منظر فرهنگی توس در 
ســال ۲00۷ با شماره ثبت 5۲03، مسجد ملک زوزن خواف در سال ۲00۷ با شماره ثبت 5۲08، محور 
سلجوقی غزنوی خراسان در سال ۲00۷ با شماره ثبت 5۲11، جاده ابریشم در سال ۲008 با شماره ثبت 
5۲۶8، آســبادهای نشتیفان در سال ۲01۷ با شــماره ثبت ۶1۹۲، مجموعه تاریخی مذهبی حرم مطهر 
رضوی شــامل حرم، مسجد گوهرشاد، مدرســه پریزاد، مدرسه دودر در سال ۲01۷ با شماره ثبت ۶1۹۴ 
و کاروان ســرای ایرانی رباط شرف در سال ۲01۷ با شــماره ثبت ۶1۹۷  در فهرست موقت آثار جهانی 
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سرمربی سابق تیم ملی فوتبال ایران 
به ازای هر روزی که به همراه این تیم 
بوده حدود ۵00 میلیون تومان هزینه 
روی دست فدراسیون گذاشته است. 
اگر فدراســیون خوش شانس نباشد 
شــاید این رقم تا بیش از ۲ میلیارد 

تومان هم افزایش پیدا کند.
به گــزارش ایســنا، از زمان حضور 
مارک ویلموتــس در راس کادر فنی 
تیم ملی فوتبال ایران تا امروز همیشه 
بحث هــای زیــادی دربــاره مبلغ و 
او در رسانه ها مطرح  بندهای قرارداد 
شــده است. روز گذشــته بود که در 
یک برنامــه تلویزیونی ابعاد جدیدی 
از قرارداد درخشان فدراسیون با مرد 
این  اساس  بر  بلژیکی مشخص شد. 
قرارداد، اگــر ویلموتس تا یک ژوئن 
۲0۲0 ســرمربی تیم ملــی می ماند 
نزدیک به ۸ میلیون یورو از فدراسیون 
دریافت می کرد. البته با وجود شکایت 
او از فدراســیون ممکن است حتی با 
وجود رفتنش این مبلغ را دریافت کند. 
ویلموتس تا همین الان هم ۲ میلیون 
یورو از فدراسیون دریافت کرده است.

این پول برای ســرمربی ای که همین 
الان هم بیکار اســت مبلــغ بالایی 
اگر مبلغ  محســوب می شــود. حالا 
دریافتی او را بر تعــداد روزهایی که 
همراه تیم ملی بوده است تقسیم کنیم 

عمق فاجعه مشخص می شود.
ویلموتس روز ۷ خرداد ماه سال 9۸ به 
ایران آمد تا تیم ملی را برای دو مسابقه 
با ســوریه و کره جنوبی آماده کند. او 
برابر سوریه  پیروزی  کســب  از  بعد 
و تســاوی برابر کره روز دوم تیر به 
مرخصی رفت. بعد از گذشت چند روز 
او دوباره در تاریخ ۱۵ تیر به ایران آمد 
تا تیم ملی را بــرای دیدار با تیم ملی 
امید آماده کند. او بعد از این مســابقه 
از تاریــخ ۲۴ تیر ایران را ترک کرد و 
با  نشست  برگزاری  برای  شهریور   ۸
مربیان لیگ برتری و همچنین اردوی 
تیم ملــی در راه جام جهانی به ایران 
برگشــت. او بعد از بازگشت از هنگ 
کنگ به همراه تیم ملی، تا تاریخ ۲۲ 
شهریور و برای تماشــای دیدار گل 
گهر و پارس جنوبی جم در ایران بود 
اما به مدت یک هفته دوباره ایران را 
ترک کرد و ۳۱ شهریور برای تماشای 
داربی مجددا به ایران برگشت. بعد از 
داربی هم دوباره ایران را ترک کرد و 
در تاریخ ۱۲ مهر برای تماشای دیدار 
و  جنوبی  پــارس  و  تراکتور  تیم های 
ملی  تیم  اردوی  برگــزاری  همچنین 
برای دیدار برابر کامبوج و بحرین به 

ایران برگشت.
تیــم ملی، کامبوج را با شکســتی پر 
گل بدرقه کرد امــا در تاریخ ۲۳ مهر 
به بحرین باخت. بعد از این شکست 
ویلموتس ایران را ترک کرد و بعد از 
کلی ماجرا و حرف و حدیث با دریافت 
مبلغــی از قراردادش راضی شــد تا 
در تاریخ ۱۸ آبــان و چند روز مانده 
به بازی حســاس با عــراق به ایران 
برگــردد. ویلموتس ۲۳ آبان و بعد از 
شکســت برابر عراق برای همیشــه 
ایران را ترک و در نهایت برای گرفتن 
فدراســیون  از  مطالباتش  باقی مانده 

فوتبال شکایت کرد.
اگر همه روزهایی را که ویلموتس چه 
در ایران و چه در کشورهای دیگر تیم 
ملی را همراهی کرده اســت، حساب 
کنیم به عدد 66 می رسیم. تا این جای 
کار ویلموتس از فدراسیون ۲ میلیون 
یورو دریافت کرده اســت که می شود 
تقریبا روزی ۳0 هزار یورو. با در نظر 
گرفتن قیمت وقت یــورو معادل ۱6 
ازای هر  به  ویلموتــس  تومان،  هزار 
روزی که به همراه تیم ملی بوده حدود 
۴۸0 میلیــون تومــان دریافت کرده 
اســت. این مبلغ جدا از پاداش هایی 

است که از فدراسیون گرفته است.
فدراســیون  از  ویلموتس  کــه  حالا 
شــکایت کرده و احتمال دارد در این 
پرونده برنده شود می توانیم بر اساس 

آن هم دریافتــی روزانه ویلموتس را 
محاســبه کنیم. جمع مبلــغ قرارداد 
ویلموتــس ۷ میلیــون و ۸۷۵ هزار 
یور اســت کــه از آن ۲ میلیون یورو 
را کم می کنیم و بــه مبلغ ۵ میلیون و 
در صورت  می رسیم.  یورو  هزار   ۸۷۵
شکست فدراســیون در این پرونده، 
را به  باید مبلغ بســیار زیادی  ایران 

ویلموتس پرداخت کند.
با توجه به این رقم و حضور 66 روزه 
ویلموتس به همراه تیم ملی، او به ازای 
هر روز چیزی حــدود ۸9 هزار یورو 
خرج روی دست فدراسیون می گذارد 
که بــا یوروی ۱9 هــزار تومانی این 
روزها می شود چیزی حدود یک میلیارد 
و 69۱ میلیون تومان. تازه فدراسیون 
باید شــانس بیاورد که قیمت یورو از 
این بالاتر نرود. این مبلغ را به اضافه 
آن ۴۸0 میلیون تومــان که بکنیم به 
عدد ۲ میلیــارد و ۱۷۱ میلیون تومان 
نجیب  مرد  روزانه  دریافتی  می رسیم؛ 
بلژیکــی در 66 روزی که همراه تیم 
ملی بوده اســت. البته این مبلغ برای 
زمانی اســت که ویلموتــس در فیفا 

بتواند فدراسیون را محکوم کند.
پرونده مارک ویلموتس و یک مجرم 

تازه!
گفت و گوی شب گذشته رییس سابق 
فدراسیون فوتبال یک نکته تازه دیگر 
هم در خود داشــت؛ آن هم اشاره به 

اسم یک مرکز فرهنگی اروپایی بود.
به گزارش »ورزش ســه«، از شــب 
گذشــته تعداد زیــادی از هواداران 
فوتبال در ایران درباره مرکزی به نام 
مرکز فرهنگی ایــران و هلند صحبت 
می کنند که قبل از این هرگز اسمش 
آورده نشده  فوتبالی  معادلات  بین  در 

بود.
تاج دیشــب در گفت و گوی خود با 
۲0:۳0 گفت این مرکز نامه ای را به 
مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش داده 
و سه مربی خارجی را معرفی کرده که 
سلطانی فر با پاراف این نامه، آن را به 
شخص رییس فدراسیون ارجاع داده. 
جالب اینکه هر سه مربی همان هایی 
بودند که فدراســیون فوتبال با آن ها 
وارد مذاکره و گفت و گو شــده است 
و این موضوع مســاله را کمی عجیب 

می کند.
اما نکته مهــم اینکه در پیگیری برای 
فرهنگی  مرکز  این  مشخصات  یافتن 
چندانی  چیــز  اینترنت،  فضــای  در 
دستگیرتان نمی شــود؛ جز یکی، ۲ 
خبر که به افتتــاح این مرکز در دوره 
حضور مسعود سلطانی فر در سازمان 
گردشــگری اشاره دارد. در خبری که 
تنظیم شــده و به دوران بعد از برجام 
تعلق دارد، تاکید شــده که این مرکز، 
است)البته  خصوصی  کاملا  مرکز  یک 
قدمت این مرکز به دهه ۵0 شمســی 

برمی گردد(.

در عین حال مرکــز فرهنگی ایران و 
هلند موارد زیــر را به عنوان خدمات 
به مشــتریان خود عرضه می کند: اما 
در بین این موارد هیچ اشــاره ای به 
فعالیت های ورزشی نشده و مشخص 
نیســت که این مرکز از طریق کدام 
دسترســی توانســته نامه خود را به 
ایران  مقام ورزش  ترین  عالی  دست 
برســاند تا این نامه در اختیار مهدی 
تاج قرار بگیــرد. البته وزارت ورزش 
هر گونه دخالــت در موضوع انتخاب 
سرمربی تیم ملی را تکذیب کرده، اما 
حتی با وجود حذف وزیر از اساسنامه 
همه  فوتبال،  فدراســیون  انتخاباتی 
می داننــد در ایران تصمیماتی از این 
دســت بدون نظر نهایی وزیر انجام 
نمی شــود و این مساله احتمال وقوع 
برخی اعمال نظرها در این موضوع را 

تشدید می کند.
البته مشخص است که کسی انتخاب 
ویلموتــس را به گــردن نمی گیرد؛ 
چراکه او از شکســت خــورده ترین 
مربیان ملی تاریخ ماست. به خصوص 
پایان کار  با  او  مقارن شــدن حضور 
کارلوس کــی روش در فوتبال ایران 

موضوع را پیچیده تر هم می کند.
های شــب  با صحبت  اینکــه  نکته 
گذشــته تاج، حالا فشار متوجه وزیر 
ورزش است و مســئولیت انتخاب به 

ســمت وزارتخانه شوت شده است؛ 
در این باره البته انتشار مدارک بیشتر 
و شفاف سازی مســاله را روشن تر 

خواهد کرد.
البته یکی از مقامات فدراسیون فوتبال 
ایران در توضیح صحبت های تاج می 
برای  نامــه صرفا  این  موضوع  گوید 
اشاره به گردش کار انتخاب سرمربی 
تیم ملی و اشاره به اسامی ای بوده که 
فدراسیون بعد از مذاکره با آن ها وارد 
مذاکره و توافق بــا مارک ویلموتس 
شــده اســت؛ وگرنه نامه این مرکز 
انتخاب نهایی  ارتباطی بــه  فرهنگی 
فدراسیون فوتبال ایران نداشته و آن 
ها که در آن زمان به دنبال جذب یک 
مربی جوان بوده اند، قبل از ویلموتس 
با لوپتگی و رنار مذاکره کرده و بعد از 
امتناع سرمربی سابق تیم ملی اسپانیا 
با رنار به توافق هم رسیده بودند، اما 
مســاله رنار زمان اتمام قراردادش با 
فدراسیون مراکش بوده که این مساله 
به ســمت مارک ویلموتس  را  ایران 
می برد؛ مربی ای که ممکن اســت در 
آینده هدایت تیم شالکه  یکی، ۲ روز 
را برعهده بگیــرد و از خودش اعاده 

حیثیت کند.

آخرین وضعیت تیم مشهدی برای حضور در لیگ والیبال

بدهی 2 میلیاردی پیام
رئیس هیات والیبال خراسان رضوی گفت: همه تاش ما این است که سهمیه استان 
در لیگ حفظ شود اما متاسفانه پیام ۲ میلیارد تومان بدهی دارد که اسپانسرها حاضر 
به تسویه آن نیستند.به گزارش ایسنا، یکی از تیم هایی که طی چند فصل اخیر لیگ 
برتر والیبال به دلیل مشــکات مالی حاشــیه ها فراوانی را به همراه داشته، تیم پیام 
خراسان است. این مشکات تا جایی پیش رفت که در چند هفته پایانی دور گروهی 
فصل گذشــته لیگ، تیم پیام از مسابقات لیگ کنار گذاشته شد.با داغ شدن بازار نقل 
و انتقالات فصل جدید لیگ و بحث شــروع مسابقات،  طبق برخی اخبار منتشر شده 
مســئولان ورزش مشــهد و تیم پیام در تاش هســتند که بتواند بار دیگر در لیگ 
حضور پیدا کنند تا ســهمیه این اســتان حفظ شــود اما به دلیل بدهی های فراوانی 
که این باشــگاه دارد، و تاکید فدراسیون به باشــگاه ها برای تسویه بدهی های سال 
گذشته، نمی توان امید چندانی برای حضور این تیم در لیگ داشت.جبار قوچان نژاد در 
گفت وگو با ایســنا، درباره آخرین وضعیت تیم پیام گفت: همه تاش ما این است که 
سهمیه اســتان خراسان رضوی در لیگ حفظ شود و مذاکرات ما برای ایجاد شرایط 
لازم جهت حضور در لیگ، همچنان ادامه دارد. البته هنوز هیچ چیز قطعی نشــده و 
می توانم بگویم حضور یا عدم حضور پیام در لیگ 50-50 است.او افزود: با همه این 
صحبت ها اما متاسفانه پیام بدهی های خیلی زیادی از سال های ۹۷ و ۹8 دارد، حتی 
دو درصد قراردادهای سال گذشته را هم به هیات پرداخت نکرده است. همه بازیکنان 
و اعضای کادر فنی که طی دو ســال گذشته با تیم مهرام کار کرده اند شاکی بوده و 
از پیام شــکایت کرده اند. طبق گفته فدراســیون هم تیم ها برای حضور در لیگ باید 
بدهی های خود را تسویه کنند که با توجه به این موضوع،  کار برای پیام سخت است. 
رئیس هیات والیبال خراســان رضوی در واکنش بــه این موضوع که با این اوصاف 
نمی توان به حضور پیام در لیگ امیدوار بود، توضیح داد: فدراسیون اعام کرده است 
که 1۲ تیم فصل قبل به دســته پایین تر ســقوط نکرده اند اما همانطور که می دانید 
پیام در هفته های پایانی فصل گذشــته از لیگ کنار گذاشته شد. متاسفانه پیام چیزی 
حدود ۲ میلیارد تومان بدهی دارد که هیچ اسپانســری قبول نمی کند این مبلغ بدهی 
را کــه هیچ ارتباطی با آن ندارد پرداخت کند. با همه این صحبت ها ما امیدواریم که 

مشکات حل شده واین تیم در لیگ باشد چون ما ذی نفع هستیم.

سرآسیایی: صدور چک های بازیکنان 
مسایل زیادی را روشن کرد

سرمربی تیم فوتبال شهرخودرو خراسان گفت با رعایت تمامی پروتکل های بهداشتی 
تمرینات  تیمش را ادامه می دهد.به گزارش ایســنا و به نقل از ســایت رسمی باشگاه 
فرهنگی ورزشــی شــهرخودرو خراسان ، مجتبی سرآســیایی در خصوص برگزاری 
تمرینات این تیم در مشــهد اظهار کرد: خداروشکر تمرینات خوبی داشتیم. بازیکنان 
هم در این چند روز تعطیلی برنامه هایی را که داشــتند، انجام داده بودند. فعا بیشتر 
روی بدنســازی بازیکنان کار می کنیم و روی مسایل فنی نیز تمرکز داریم.وی ادامه 
داد: بــه امید خدا از هفته بعد برای مــرور کارهای تاکتیکی و برنامه های تیمی آماده 
می شــویم. اتفاق خوبی که قبل از ورود بازیکنــان به تمرین افتاد، اعطای چک های 
بخــش دیگری از قراردادهای شــان بود که تقریبا همه اعضای باشــگاه بین ۷5 تا 
80 درصد قراردادهایشــان را گرفتند.سرمربی تیم شــهرخودرو افزود: با درایت آقای 
حمیداوی سعی شد در این ایام طبق وعده ای که داده شده بود به بازیکنان چک های 
باقــی مانده قراردادها را ارائه کنیم تا بازیکنان بــا روحیه بهتری در تمرینات حاضر 
شــوند. این اتفاق بزرگی بود که نشان می دهد باشگاه به دنبال احقاق حق بازیکنان 
است و موضوع تعطیلی لیگ فقط برای سامتی بازیکنان مطرح شده است و به نظر 
من صدور چک های بازیکنان مســایل زیادی را روشــن کرد.سرآسیایی اظهار کرد: 
برای بحث حضور در لیگ ما تابع تصمیمات باشــگاه هستیم. این اتفاقی که افتاد و 
چک های بازیکنان صادر شد، عما نشان داد برای باشگاه ما برخاف صحبت هایی 
که مطرح می شــود، مســائل مادی در اولویت نیست و هدف اصلی ما حفظ سامت 
اهالی فوتبال است. در حال حاضر نیز تمرینات تیم با رعایت کامل تمامی پروتکل های 
بهداشــتی ادامه دارد، اما به هر شکل نگرانی از بابت شیوع ویروس کرونا وجود دارد.

ســرمربی تیم شهرخودرو گفت: من و اعضای کادر فنی وظیفه داریم بازیکنان را در 
شــرایط ایده آل چه به لحاظ جسمانی و چه به لحاظ فنی نگه داریم و درحال حاضر 
هم همیــن رویه را پیگیری می کنیم ولی بازهم تاکید می کنم برای ادامه لیگ تابع 

دستورات مدیریت باشگاه هستیم .

پاسخ فیفا به اساسنامه مثبت خواهد بود

شیعی: رای حذف شده نه وزیر
یک عضو هیات رییســه فدراســیون فوتبال می گوید به فیفا پیشنهاد شده که وزیر 
ورزش بدون داشــتن حق رای در مجمع این فدراسیون حاضر شود.به گزارش ایسنا، 
پیش نویس اساســنامه فدراسیون فوتبال در واکنش به ضرب العجل فیفا برای اعمال 
اصاحات و رفع برخی ایرادها جدید دیشــب به این نهاد ارســال شد تا ضمن تایید 
اساس نامه جدید، جلوی تشــکیل کمیته عادی سازی گرفته شود.از جمله اصاحات 
مدنظــر فیفا حضور نداشــتن وزیــر ورزش و معاون او و همین طور مســتقل بودن 
فدراسیون فوتبال بود که مهدی محمدنبی اذعان کرد که با مساعدت وزارت ورزش 
این اصاحات اعمال و تضمین های لازم داده شــد تا مشــکات میان ایران و فیفا 
حل شود.محمو شــیعی، عضو هیات رئیسه فدراســیون فوتبال درباره حذف کرسی 
وزیــر ورزش در مجمع این فدراســیون می گوید که وزیر حذف نشــده بلکه بدون 
داشــتن حق رای در مجامع این فدراسیون حضور خواهد شد تا نقش حمایتی دولت 
از فوتبال ادامه داشــته باشد.پیشنهاد جدید ایران درباره حضور وزیر ورزش در مجمع 
این فدراســیون در حالی است که گفته می شود فیفا برای آخرین بار به ایران مهلت 
داده بود تا اصاحات مدنظر را ایجاد کند. با این وجود شــیعی می گوید این پیشنهاد 
به طور شفاف به فیفا اعام شده و فیفا در جریان این موضوع است.او ابراز امیداوری 
کرده که کار به تشــکیل کمیته عادی ســازی و تغییر هیات رییسه نمی رسد چرا که 
خواسته های مدنظر فیفا در اساس نامه جاری شده است.با وجود امیدواری این عضو 
هیات رئیسه به حل و فصل مشکات ایران و فیفا درباره اساسنامه در آخرین دقایق، 
همچنان ایرادهایی به فدراسیون فوتبال درباره انجام تغییرات در آخرین ساعات باقی 

مانده از ضرب العجل فیفا وجود دارد.
شــیعی می گوید: اعمال اصاحات مطابق جدول زمانبندی فیفا انجام شــده است و 
رفت و برگشــت این اساســنامه در جدول زمانندی در نظر گرفته شده است و بعث 
از بحث میان کارشناســان برای رفع اختافات، اساســنامه با پاسخ مثبت فیفا همراه 

خواهد شد.

یک برنامه و ابهامات جدید قراداد آقای سرمربی

نجابت گران ویلموتس

خبر

مفقودی
 ۳برگ ســند کمپانی ســفید موتورســیکلت تک تاز مدل ۱۳9۵ به شــماره پلاک 
۲۲۳۸۴ - ۷۷۵ به نام مصطفی بهادری مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط میباشد.

  بــا توجه به این رقم و حضور ۶۶ 
روزه ویلموتس به همراه تیم ملی، 
او به ازای هــر روز چیزی حدود 
۸۹ هزار یورو خرج روی دســت 
فدراسیون می گذارد که با یوروی 
۱۹ هزار تومانی این روزها می شود 
چیــزی حدود یک میلیارد و ۶۹۱ 
میلیون تومان. تازه فدراســیون 
باید شانس بیاورد که قیمت یورو 
از ایــن بالاتر نرود. این مبلغ را به 
اضافه آن ۴۸۰ میلیون تومان که 
بکنیم به عــدد ۲ میلیارد و ۱۷۱ 
میلیون تومان می رسیم؛ دریافتی 
روزانه مرد نجیب بلژیکی در ۶۶ 
روزی که همــراه تیم ملی بوده 
است. البته این مبلغ برای زمانی 
است که ویلموتس در فیفا بتواند 

فدراسیون را محکوم کند
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نظر دری نجف آبادی در مورد داماد جنجالیش
عضور مجلس خبرگان که پدر زن »آشنا« مشاور رسانه ای رئیس 
جمهور است نظر جالبی در مورد دامادش دارد. دری نجف آبادی 
عضو مجلس خبرگان در برنامه تلویزیونی دســت خط در مورد 
شــخصیت آشنا مشاور رســانه ای روحانی که دامادش محسوب 
می شــود گفت: آقای آشنا شخصیت باارزشی است و حالا ممکن 
است اختاف ســلیقه داشته باشیم که بحث جدایی است. اینکه 
خدایی ناکرده آقای آشــنا را متهم کنیم، این دور از انصاف است. 
هم آقا، آقای آشنا را خوب می شناسد. عقد آقای آشنا و دختر بنده 
را آقا خوانده اند. من نمی خواهم از حضرت آقا مایه بگذاریم. هم 
آقای آشنا عضو وزارت اطاعات هم نبودند. من اضطراراً وزارت 

اطاعات رفتم. آقای آشنا را هم اضطراراً بردم.
 

پیش بینی مهرعلیزاده در مورد تایید صلاحیت ها برای 
انتخابات ریاست جمهوری

معاون رئیس دولــت اصاحات در مورد تاییــد صاحیت ها در 
انتخابات 1۴00 پیش بینی جالبی کرد.محسن مهرعلیزاده، معاون 
رئیس دولت اصاحات، در پاسخ به اینکه بافت اصولگرای مجلس 
یازدهم تا چه اندازه می تواند بر تأیید صاحیت ها در سال 1۴00 
تأثیر بگذارد، گفت: »قطعا حضور اصولگرایان در مجلس بر نظرات 
شورای نگهبان در نحوه احراز صاحیت ها بی تأثیر نیست. فضای 
عمومی مجلس اصولگراست و این فضا می تواند بر همکاری این 
مجلس با دولت آینده مؤثر باشد. در همین راستا برای همسویی 
با شــورای نگهبان تاش خود را خواهد کرد«. این فعال سیاسی 
اصاح طلب با اشاره به انشــقاق به وجود آمده در جریان اصولگرا 
و افزایــش اختافــات درون جناحی این جریــان تصریح کرد: 
»در حال حاضر روال به این صورت شــده که عبارت اصولگرایان 
لزوما یــک کلمه تمام و کمال بــرای در بر گرفتن همه جریانات 
فکری غیر اصاح طلب نیســت. بــرای نمونه در همین اختاف 
نظر هایی که برای ریاست مجلس صورت گرفت، مشاهده کردیم 
با میرســلیم که از اصولگرایان ســنتی و شناخته شده ای است و 
ســابقه کار کردن در نظام را در کارنامه دارد، چه رفتاری شــد«. 
مهرعلیزاده با تأکید بر احراز صاحیت قشر خاصی از اصولگرایان 
در انتخابات آتی ریاســت جمهوری خاطرنشان کرد: »در حقیقت 
میرســلیم اصولگراســت؛ همان طور که باهنر اصولگرا محسوب 
می شود. البته احمدی نژاد هم خودش را اصولگرا می داند؛ چراکه 
از اردوگاه اصولگرایان بیرون آمد و رئیس جمهور شد که امروز هم 
به این وضعیت رسیده است. به این ترتیب در انتخابات آینده طیف 
خاصی از اصولگرایان شانس موفقیت بیشتری خواهند داشت که 
طبیعتا آن گروه که تأیید صاحیت خواهند شــد، هرگز از جناح 

اصاح طلب نیستند«.

 
چرا احتمال کاهش قیمت دلار در بازار بالاست؟

هر چند بهای هر دلار آمریــکا در صرافی های بانکی حالا کف 
کانال 1۷ هزار تومان قرار دارد و طی روز های اخیر کاهشــی در 
محدوده دویست تا ســیصد تومان در قیمت این ارز شاخص رخ 
داده، امــا همچنان انتظارات تورمی در بازار ایران حکفرماســت. 
رییس کل بانک مرکزی، عبدالناصــر همتی در تازه ترین اظهار 
نظرش درباره بازار ارز تاکید کرده است که قیمت ها واقعی نیست 
و روند بازگشــت نرخ ارز به زودی آغاز می شود. بررسی ها نشان 
می دهد پس از شیوع ویروس کرونا، قطع صادرات به کشور های 
همســایه ورود ارز به کشور را به شدت کاهش داد. در عین حال 
پابرجا ماندن تحریم های امریکا و کاهش قیمت نفت ســه عامل 

مهم در ایجاد فشار بر بازار ارز ایران بوده است. / خبرآناین

مطهری؛ کاندیدای اصلاح طلبان در انتخابات ریاست 
جمهوری ۱۴00؟

یک عضو شــورایعالی سیاســتگذاری اصاح طلبان، به ایلنا 
گفت: شــورایعالی اصاح طلبان باید تشــکیل جلسه داده و 
درخصوص روند وقایع انتخابات، گزارش کار خود را به جریان 
اصاحات ارائه دهد. سید محمود میرلوحی عضو شورای عالی 
سیاســت گذاری اصاح طلبان گفت: پــس از انتخابات ۹8 با 
توجه به شرایط کرونایی که پدید آمد، شورای عالی جلسه ای 
نداشــته است، یکی از لوازم پاســخ به این مسائل این است 
که مانند دو دوره گذشــته جلساتی برگزار شده و درخصوص 
فعالیت های انجام شــده، جمع بندی صورت گرفته و گزارشی 
تهیه شود که به نظر می آید در اینجا اشکالی وجود دارد از این 
جهت که هم آقای موسوی لاری که استعفا دادند و هم آقای 
دکتر عارف نمی دانم چرا انگیزه تشکیل جلسه، جمع بندی و... 
را ندارنــد. حداقل مانند ۲ دوره قبل تعیین هیأتی که گزارش 
ارزیابی را تهیه و ارائه کند، لازم اســت تا مسیر آینده جریان 
اصاحات خصوصاً برای انتخابات 1۴00 روشن شود. انتخابات 
ســال ۹8 نشــان داد که جریان اصاحات می گوید من باید 
نیــروی اصاح طلب خودم را بیاورم، البتــه آقای مطهری با 
عملکردی که داشت انســان خیلی موفقی است و نشان داد 
کــه یک اصولگــرای اصاح طلب و یا یــک اصاح طلب با 
ریشــه های اصولگرایی است. اما جریان اصاح طلب در سال 
۹8 نشان داد که مساله و پیام اش این بوده که حاضر نشد به 
معدود افرادی که شورای نگهبان تایید کرده بود، تن بدهد و 
اعام کرد که من باید کاندیدای اصاح طلب و نیروی خودم 
 را داشته باشم، به نظرم این یک پیام روشن است و جای ابهام 

وجود ندارد.

AFC اجرای قانون ۵ بازیکن تعویضی در تمام رقابت های
 کنفدراسیون فوتبال آسیا )AFC( آماده اجرای اصاحات قانونی 
می شــود که مدتی قبل توسط فیفا به خاطر شیوع ویروس کرونا 
اعمال شــده بود. این قانون به تیم ها اجازه می دهد در طول هر 
بازی تا ســال ۲0۲1 میادی 5 بازیکن تعویضی داشــته باشند. 
الشرق در این مورد نوشــت: قانون موقت تعویض 5 بازیکن در 
 AFC .هر بازی فقط به لیگ قهرمانان آســیا اختصــاص ندارد
می خواهد آن را در تمامی رقابت های رســمی تحت کنترلش از 
جمله کاپ آســیا، انتخابی جام جهانــی ۲0۲۲ و جام ملت های 
آسیا ۲0۲3، مسابقات قهرمانی نوجوانان و جوانان آسیا اجرا کند. 
اصرار کنفدراسیون فوتبال آســیا به اجرای این قانون جدید فیفا 
در تمامی رقابت های رســمی خود با هدف محافظت از سامتی 
بازیکنان برابر شــیوع ویروس کرونــا و محرومیت و مصدومیت 
صورت می پذیرد؛ به ویژه اینکه رقابت ها برای مدت طولانی نیز 

متوقف شدند.

کرونا ۴ درصد بیمه شدگان تهران را بیکار کرد
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار تهران:در پی شــیوع 
بیماری کووید 1۹ حدود 1۶0 هزار متقاضی دریافت بیمه بیکاری 
وجود دارد که از این تعداد 1۴۷ هزار نفر مشمول دریافت شناخته 
شدند. طی ۲ هفته اخیر رقمی در حدود یکهزار میلیارد تومان در 
میان اســتان های مختلف کشور توزیع شــد و از این میان سهم 
استان تهران به یک چهارم آن معادل ۲50 میلیارد تومان می رسید 

که طی روز های جاری به متقاضیان پرداخت خواهد شد. / ایرنا

روزنامه شرق:مجلس یازدهم، پایان طیف سنتی است
شــرق نوشــت:اگرچه دوران جریان های ســنتی در اصولگرایی 
سال هاســت به سر آمده، اما به نظر می رسد مجلس یازدهم نقطه 
عطفــی بر پایان قدرت آن ها بود. میرســلیم از مؤتلفه و تقوی از 
جامعه روحانیت را اگر تنها چهره های شــاخص جریان سنتی در 
مجلــس یازدهم بدانیم، در این صورت 1۲ رأی میرســلیم برای 
ریاست مجلس هم می تواند نماد وزن و جایگاه این جریان نه تن ها 

در مجلس، بلکه در کل در جریان اصولگرایی قلمداد شود.
 

توضیحات وزارت اطلاعات درباره آزادی نظامی آمریکایی
مدیرکل ضدجاسوســی وزارت اطاعات:مایــکل وایت یکی از 
نظامیان آمریکایی بود که دوســال قبل با پوشش توریست وارد 

کشــور گردید. وی قصد داشت برای تأمین فرصت جاسوسی؛ با 
روش های فریبنده و ارتباط با اتباع ایرانی، پوشش حضور خود در 
کشور را بدست آورد که توســط ضد جاسوسی وزارت اطاعات 
شناســائی و دستگیر گردید؛ این درحالی اســت که هم زمان با 
شکایت شــاکی خصوصی نیز مواجه شــد.نهایتاً پس از گذشت 
حدود دو ســال ازمحکومیتش به دلیل تشــدید بیماری و دلایل 
انسانی و طی فرآیند قضایی از کشور اخراج گردید.برخی سیاسیون 
آمریکایی در نظر داشــتند از فوت مایکل وایت به دلیل بیماری 
مزمن حداکثر بهره برداری سیاســی را علیه جمهوری اســامی 
ایــران و در قالب یک بمب خبری بعمل آوردند که با آزادی وی؛ 

این فرصت رفتار غیر انسانی نیز از آنان سلب گردید. /فارس
 

از بعد ماجرای ابی صداوسیما نرفتم
محمدرضا حیاتی، گوینده اخبار صداوســیما:به نظر شما به زبان 
آوردن اسم یک خواننده چه اشــکالی دارد؟ حتی خواننده ای که 
مورد تایید نظام نیست، بالاخره اسمی دارد و چرا نباید آن را به کار 
برد؟خواننده هایی هستند که نسل ما از آن ها خاطره دارند. ایشان 
ترانه هــای خوبی خوانده اند و من فــارغ از جایگاه، عقیده و مرام 
سیاسی و اجتماعی شان قضاوت شان کردم.بعضی خواننده ها بعد 
از انقاب در ایران ماندند و هیچ وقت نرفتند. آن ها به کشــور و 
جامعه شــان عاقه مند بودند و دوست داشتند همین جا کار کنند.

مثا آقای جواد یساری یک خواننده مردمی از جنوب شهر است 
که حاضر نشد از ایران برود. ترانه هایش هم مشکل سیاسی ندارد. 
چرا نباید چنین خواننده ای در کشور بخواند؟بالاخره ممکن است 
شخص آقای علی عســگری، مدیر خبر، معاون سیاسی و دیگر 
دوستان از حرف من نارحت شده باشند، ولی هر حرفی زدم فقط 
از روی صداقت و حرف دلم و مردم بوده اســت.از آن روز به بعد 
تلویزیون نرفته ام. تماس گرفتند گفتند فعا نیایید. من هم گفتم 

چشم. /هفت صبح
 

قدرت نمایی شهردار رنگین پوست واشنگتن
شهردار رنگین پوست واشنگتن دی سی در یک رویارویی آشکار با 
دانلد ترامپ میدان و خیابان روبه روی کاخ سفید را »جان سیاهان 
مهم اســت« نامگذاری و روز جمعه از نشــان آن رونمایی کرد.

خانم موریل باوزر که بر سر کنترل خیابان های پایتخت با رئیس 
جمهوری آمریکا ســر جنگ دارد، دســتور داد عاوه بر گذاشتن 
تابلــوی Black Lives Matter Plaza در خیابان روبه روی کاخ 

سفید، شعار اصلی معترضان به قتل جورج فلوید را هم با حروف 
بزرگ زردرنگ کف خیابان بنویسند تا اگر ترامپ این بار خواست 
برای عکس گرفتن با کتاب مقدس از کاخ ســفید خارج شود، از 

روی این حرف و واژه ها بگذرد.
 

راهکار های شمخانی برای اصلاح اقتصاد
دبیر شــورای عالی امنیت ملی گفت: حرکت در مســیر اصاح 
اقتصاد کشور نیازمند باور به اثربخشی اقتصاد مقاومتی و مدیریت 
جهادی اســت.علی شمخانی در صفحه توییترش نوشت: اصاح 
اقتصاد کشور در مســیری مبتنی بر »مقابله هوشمند، مستمر و 
قاطع با فساد«، »رهاسازی اقتصاد از رانت نفت« و »روان سازی 
قوانین، فرآیند ها و فضای کســب و کار« هم ممکن است و هم 
ضروری. حرکت در این مسیر نیازمند باور به اثربخشی اقتصاد_

مقاومتی و مدیریت جهادی است.
 

موافقت روحانی با استعفای رئیس بنیاد شهید
رئیس جمهور با قبول درخواســت اســتعفای حجت الاســام 
والمسلمین محمد علی شهیدی رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران 
به دلیل نیاز به اســتراحت بیشــتر و اجرای توصیه پزشکان، از 
تاش های ارزشمند ایشان در طول ۷ سال گذشته در بنیاد شهید 

و خدمت خالصانه برای عزیزترین قشر جامعه قدردانی کرد.
متن نامه حسن روحانی بدین شرح است:

بسم الله الرحمن الرحیم
حجت الاسام والمســلمین جناب آقای سیدمحمدعلی شهیدی 

دامت تاییداته
پیرو درخواست جنابعالی و به دلیل نیاز به استراحت بیشتر و اجرای 
توصیه پزشکان، با استعفای شــما موافقت می شود. تاش های 
ارزشــمند شما در طول ۷ سال گذشــته در بنیاد شهید و خدمت 
خالصانه برای عزیزترین قشــر جامعــه که بر گردن همه ما حق 

بزرگی دارند، ستودنی است.
از جنابعالی به عنوان نماینده، ولی فقیه در بنیاد شهید که تجربه 
گرانسنگی هم کسب کرده اید، می خواهم نسبت به مسئول جدید 

بنیاد از هرگونه مشورت، مساعدت و همکاری دریغ نفرمایید.
حسن روحانی

رئیس جمهوری اسامی ایران

 منبع: تابناک

موافقت روحانی با استعفای رئیس بنیاد شهید / راهکار های شمخانی برای اصلاح اقتصاد/ مطهری؛ کاندیدای اصلاح طلبان 
در انتخابات ریاست جمهوری ۱۴۰۰؟/ چرا احتمال کاهش قیمت دلار در بازار بالاست؟

511/1اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد 
سند رسمی . برابر رای شماره 13۹8۶030۶۲۷100۴55۹ 
هیــات اول موضوع قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات مالکانه 
بامعارض متقاضی خانم مریم براتی فورگ فرزند برات به 
شماره شناسنامه 35 صادره از درمیان در ششدانگ یک باب 
خانه به مســاحت 8۹/۴0 متر مربع قسمتی از پاک باقی 
مانده 31 فرعــی از 15 اصلی بخش ۹  واقع در مهرآباد3 
بین اباذر ۲و۴ کوچه ۲ متری پاک ۷۴ خریداری از مالک 
رسمی آقای قربان  جهانگیرفر محرز گردیده است. لذا به 
منظــور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر 

خواهد شد. م.الف ۲01
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/3/18 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/۴/۲

حمیدرضا افشــار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج 
مشهد

511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه ناحیه یک 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد 
سند رسمی . برابر رای شماره 13۹8۶030۶0030015۶0 
مورخ 13۹8/1۲/۲۷ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی 
مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد ناحیه یک 
تصرفات مالکانه بامعــارض متقاضی  آقای رضا قربانی 
فرزند علی به شماره شناسنامه 1۷08 صادره از سرخس در 
ششدانگ اعیان یک باب منزل به مساحت 1۴5 متر مربع 
قســمتی از پاک 151 فرعی از 5 اصلی بخش۹ مشهد 
واقــع دربلوار کاهدوز ۲۹ تورج 15 پاک 8 اعیان متعلق  
به خود متقاضی  و درعرصه موقوفه گوهرشــاد  آغا محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست 
خــود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف۲03
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/3/18 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/۴/۲

محمد جواد غامی ـ رئیس ثبت اســناد و اماک ناحیه 
یک مشهد

511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان 
رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد 
سند رسمی . برابر رای شماره 13۹۹۶030۶0۲1000108 
هیات اول موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مستقر در 
واحد ثبتی ملک بردســکن تصرفات مالکانه بامعارض 
متقاضــی خانم طاهره صفاری فرزندمحمد به شــماره 
شناسنامه 1۹۷۷0 صادره ازبردسکن درششدانگ یکباب 
ساختمان به مساحت 103/85 متر مربع قسمتی ازپاک 
۶10 فرعی از۴ -اصلی واقع درخراســان رضوی بخش 
۴ بردسکن خریداری از مالک رسمی آقای غامحسین 
اکبری  محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطاع عموم 
مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود 
در صورتی که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صــورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/3/18 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/۴/۲

غامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واماک بردسکن

همکار گرامی، جناب آقای دکتر علی پاکباز خسروشاهی
با نهایت تاسف و تاثر درگذشت برادر گرامیتان را خدمت شما و سایر 
به سوگ نشستگان عزیز تسلیت عرض نموده و از درگاه ایزد منان برای 

آن مرحوم رحمت و مغفرت و برای بازماندگان صبر و شکیبایی مسئلت 
می نمائیم.

ما را در غم خود شریک بدانید.

         روزنامه صبح امروز

پرداخت کـفاره و فـطریه 
براى تأمین دارو و درمان کودکان مبتلا به سرطان

در این روزها که دستانمان دور اما قلبهایمان نزدیک است، با پرداخت فطریه و کفاره از راه دور، همچنان همراه 
کودکان مبتلا به سرطان باشیم. با پرداخت کفاره و فطریه امسال به محک، مى توانیم نجات بخش زندگى 
قهرمانان کوچکى باشیم که در هر شرایطی باید سرسختانه با سرطان بجنگند. مبالغ کفاره و فطریه اهدایى 
شما در محک صرف تأمین هزینه دارو و درمان کودکان که سخت تر از هر زمان دیگریست، خواهد شد. 

    تنتان سلامت
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